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OBČINSKE NOVICE

Želijo delati v dobro 
vseh obiskovalcev
Obnova doma v Kamniški 
Bistrici je ena od letošnjih 
glavnih nalog Meščanske 
korporacije Kamnik.
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Kamnik – Da je Kamnik 
mesto s kolesarsko dušo, so 
idej polni organizatorji 
raznoraznih kolesarskih pri
reditev dokazali že nešteto
krat. Nekateri projekti – tudi 
nepozabni julijski rekreativ
ni Maraton Alpe – so žal le 
še lep spomin, spet drugi os
tajajo stalnica. Med temi 
ima posebno mesto – zdaj 
že lahko rečemo legendarni 
– Kamniški kros. Prvič je bil 
organiziran leta 1996, od 
leta 2000 dalje pa dirke ni 
bilo le v koronskem letu 
2022. Na petindvajseti iz
vedbi se je s progo, ki kole
sarje iz starega mestnega je
dra vodi na Žale in po Zapri
cah, spopadlo več kot tristo 
tekmovalcev v različnih kate
gorijah. V ženski konkuren
ci je v elitni kategoriji suve
reno zmagala v domžalski 
Energiji vzgojena Vita 
Movrin, ki je to sezono čla
nica italijanske profesional
ne ekipe Trinx Factory 
Team. V moški konkurenci 
je slavil avstralski prvak Sam 
Fox, ki je ugnal prvega favo
rita in lanskega zmagovalca, 
Italijana Daniela Braidota. 
Izmed »bajkerjev« domače
ga kluba se je med moško 
elito po pričakovanjih najviš
je zavihtel Rok Naglič (5. 
mesto), v dvajseterici najde

mo še Matica Žagarja Kranj
ca (19. mesto). V ženski eli
tni druščini je domači Calcit 
Bike Team uspešno zastopa
la Rokova žena Maruša Na
glič (8. mesto). Pa preostali 
člani kluba organizatorja in 
Kamničani? Prestižnih 
zmag v posameznih katego
rijah so se veselili še Matiče
va sestra Hana Žagar Kra
njec (KD Rajd, mladinke do 
19 let) in njena klubska kole
gica Maruša Tereza Šerkezi 
(mladinke do 17 let), Tajda 
Šoštarko (deklice do 15 let) 
ter Stefani Štrucelj (deklice 
do 9 let) iz Calcitovega pod
mladka, pa tudi veterana 

Ana Podpečan (Energija 
Team) in Boštjan Hribovšek 
(Calcit Bike Team).

Ciril Grkman: »Gremo 
naprej!«
Da bi, tako kot kolesarski 
Maraton Alpe ali pa gorski 
tek na Grintovec, še ena 
uspešna prireditev, ki dvigu
je prepoznavnost Kamnika 
kot destinacije v širšem pro
storu, v naslednjih letih izgi
nila iz športnega zemljevida, 
ni nobene bojazni. »Dokler 
bom na čelu kluba, dirka 
bo!« nam je zagotovil pred
sednik kluba in dolgoletni 
direktor dirke Ciril Grkman. 

»V vseh teh letih nam nič ni 
moglo do živega, celo sneg 
ne. Klubski delavci in števil
ni prostovoljci so vedno od
lično opravili svoje delo. 
Brez generalnega sponzorja 
in podpore občine pa tudi ne 
bi šlo. Hvala vsem, gremo 
naprej!« je ob jubileju še do
dal popularni Cufi, ki je po
nosen na zdravo klubsko je
dro in zanimanje mladine 
za gorsko kolesarstvo. »To je 
eden izmed tistih dogodkov, 
s katerimi Slovenci dokazu
jemo, da smo lahko 'poleg' 
tudi organizacijsko, da lahko 
pritegnemo velika imena. 
Takšna prireditev je super 
zgled za ostale,« pa je kom
plimente organizatorjem na
menil Andrej Dekleva iz 
mtb.si, ki je bil v različnih 
vlogah prisoten na praktično 
vseh dosedanjih krosih in je 
eden najboljših poznavalcev 
gorskega kolesarstva pri nas.

Ob progi tudi prva 
kamniška zmagovalca
Na nedeljski tekmi smo ob 
trasi lahko srečali številne 
biv še zmagovalce, tudi prva 
domačina, ki sta v elitni kon
kurenci osvojila prestižno 
zmago. Andreja Mali (zmaga
la je leta 1997) je združila pri
jetno s koristnim, na tekmo 
je prikolesarila iz domačih 
Hraš, Sandi Srdar (zmagova
lec premierne preizkušnje 
leta 1996) pa si je prav tako z 
zanimanjem ogledal dirko. 
»Seveda še kolesarim, lani 
sem celo krožil po zahtevni 
trasi drike,« se nasmeji pre
poznavni kamniški kolesar
ski trgovec. Z višinskih 
priprav za Dirko po Franciji 
pa se nam je javila še ena slo
venska kolesarska legenda, ki 
ima lepe spomine na kam
niški kros. »Pred dvema leto
ma, ko sem kolesaril na Veli
ko planino, sem mimogrede 
naredil še en krog po kam
niški progi. Menda je letos 
povečan skalnati odsek, ki ga 
vsekakor moram preizkusiti. 
Me veseli, da je tekma uspela, 
se vidimo v Kamniku,« pa 
nam je dan po tekmi povedal 
nekajkratni zmagovalec kro
sa, danes profesionalni cestni 
kolesar Luka Mezgec.

Uigrana ekipa organizatorjev iz Calcit Bike Teama je na predzadnjo majsko nedeljo s še eno izjemno 
izvedbo olimpijskega krosa zbudila in na noge dvignila slovensko gorskokolesarsko javnost. Zmagi v 
elitni konkurenci v sosednje Domžale ter daljno Avstralijo.

Kamniški kros gre naprej

Damijan Rifl

Nasmejani Ciril Grkman - Cufi v cilju XC Kamniškega 
krosa, ki je štel za državni pokal in točke UCI.  
/ Foto: Frane Kranjec, arhiv organizatorja

Ča so pis ob či ne Kamnik, 26. maja 2023, leto 8, šte vil ka 10 

Šmarca – Ob štiridesetletnici društva PGD Šmarca to sobo
to ob 17. uri pripravlja gasilsko parado. Tej bo ob 19. uri 
sledila veselica pod šotorom s skupino Špica. A. Se.

Praznovanje jubileja gasilcev

Najhitrejši moški, desno Rok Naglič iz domačega kluba / Foto: Frane Kranjec, arhiv organizatorja
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Na Selih je luštno
Na Selih so s pestro prire
ditvijo, ki so jo pripravili 
učenci in učitelji tamkaj
šnje podružnične šole, 
sklenili niz praznovanj ob 
devetdesetletnici.
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MLADI

Kdo je Jaka
Dijaški variete z naslovom 
Kdo je Jaka? je postavil filo
zofsko vprašanje, na katero 
ni bilo lahko najti odgovora.
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ŠPORT

Odlični tudi domači
Sredi maja je potekala se
dma izvedba mednarodnega 
lokostrelskega tekmovanja 
Veronikin pokal.
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Poletne glasbene delavnice
MUZIKAL »LEV V SRCU« 

VPIS 2023-2024
POUK KLAVIRJA IN PETJA 

na šoli, v podjetju ali
na vašem domu

Življenje z glasbo

Klavir, petje, tolkala, ples, igra, 
pripoved, izdelava odrske scene

www.dorewe.com
051-223-221
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Kamnik – Čeprav taborni-
štvo na Kamniškem sega še 
dlje v preteklost, za uradno 
leto ustanovitve šteje leto 
1963. Sprva četa in nato od-
red, danes pa Rod Bistriških 
Gamsov tako praznuje 
šestdesetletnico delovanja. V 

počastitev jubileja v teh 
dneh pripravljajo več prire-
ditev. Slavnostna akademija 
bo v četrtek, 1. junija, ob 18. 
uri v Domu kulture Kamnik. 
Dogodke pa bodo začeli že 
to soboto, 27. maja, ko bo ob 
10. uri v Kreativni četrti Ba-
rutana najprej na sporedu 
Pravljično popoldne z Vročo 

župo, zvečer pa bo v Samo-
stanu Mekinje sledil koncert 
skupine Mi2, ki ga bosta 
pospremili predskupini Be-
fore time in Echoes. V pone-
deljek, 29. maja, bo ob 19.30 
v Domu kulture Kamnik 
Standup večer z Žanom Pa-
pičem, Sašem Staretom, Ro-
kom Škrlepom ter kam-

niškim komikom in nekda-
njim članom kamniških ta-
bornikov Janom Davidom 
Kljenakom, 3. in 4. junija bo 
potekalo Gamsovo orienta-
cijsko tekmovanje, v nedeljo, 
4. junija, pa Fotoorientacija 
za družine, na kateri se bodo 
udeleženci preizkusili v po-
znavanju mesta Kamnik.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Župan Matej Sla-
par je prejšnji teden skupaj 
s predstavniki Sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Kamnik 
podelil srebrni in bronasti 

znak Javne agencije RS za 
varnost prometa. Srebrni 
znak je prejel  Peter 
Štubljar, ki je v svetu delo-
val od leta 2014 do leta 
2022. S svojimi predlogi in 
pobudami veliko prispeva k 
zagotavljanju večje prome-
tne varnosti v občini, zelo 
pa je dejaven tudi na po-
dročju izboljšanja prome-
tne varnosti v mestnem je-
dru Kamnika, so utemeljili 
prejem nagrade.

Dušan Božičnik, ki je prejel 
bronasti znak, je diplomira-
ni inženir cestnega prometa 
in sodni izvedenec za cestni 
promet. Kot član Avto moto 
društva Kamnik vodi komi-
sijo za preventivo v cestnem 
prometu in je kot član do ne-

davnega sodeloval v občin-
skem svetu za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu.
Tako Štubljar kot Božičnik 
aktivno sodelujeta pri izved-
bi kolesarskega tekmovanja 
Kaj veš o prometu?, ter pri 
izvedbi Evropskega tedna 
mobilnosti – Dan brez avto-
mobila. Kot prostovoljca 
med drugim sodelujeta tudi 
pri izvedbi varovanja otrok 
na šolskih poteh ob začetku 
novega šolskega leta.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Člani Meščanske 
korporacije Kamnik (MKK) 
so se maja zbrali na rednem 
letnem občnem zboru, že ju-
nija pa ga bodo znova sklica-
li, saj načrtujejo preoblikova-
nje v agrarno skupnost, kot 
jim nalaga novela zakona o 
agrarnih skupnostih.

Obnova doma v Kamniški 
Bistrici
Poleg prestrukturiranja pa je 
njihov glavni cilj obnova 
doma v Kamniški Bistrici, ki 
pa bo trajala dlje, kot so 
prvotno načrtovali. Sprva so 
nameravali dom le »osveži-
ti« in opraviti nekaj manjših 
del, ko pa so začeli odstra-
njevati pult, se je izkazalo, 
da objekt potrebuje celovitej-
šo obnovo, zaradi česar so o 
delih obvestili tudi Zavod za 
varstvo kulturne dediščine, 
ki jim je naložil izdelavo 
projekta za izvedbo. »Priča-
kujem, da bomo vso potreb-
no dokumentacijo pridobili 
do konca junija, nato pa bi 
pritlični oz. gostinski del 
lahko dokončali do jeseni,« 
pravi predsednik MKK De-
meter Sadnikar, ki je svoj 
štiriletni mandat nastopil 
lani.
Po obnovi pritličnega dela se 
bodo v prihodnje lotili še 
zgornjega nadstropja in kleti 
ter terase, izpod katere bodo 
izkopali tudi cisterni, ki sta 
služili za shranjevanje olja. 
»Nato nas čaka še depan-
dansa, za katero pa moramo 
najprej pridobiti gradbeno 
dovoljenje, saj jo bomo pos-
tavili na novo. Zunanja po-
doba bo sicer ostala enaka, 
nekaj sprememb pa bo v 
notranjosti,« je še pojasnil 
Sadnikar.
Že pred časom so se sicer 
sporazumno razšli z doseda-
njim najemnikom doma, 
Planinskim društvom Lju-
bljana – Matica, tako da 
hkrati z obnovo poteka tudi 
iskanje novega najemnika, 
ki bo dom prevzel po zaklju-
čeni obnovi.

V preteklih mesecih so iz-
vedli še več drugih del v 
Kamniški Bistrici. Med po-
membnejšimi je bila celovi-
ta obnova dotrajanega mo-
stu Pri Jurju. Za tamkajšnje 
gostišče so uredili tudi čistil-
no napravo, na katero se bo 
lahko priklopil tudi Plečni-
kov dvorec v neposredni bli-
žini, če jim bo ta vrnjen v 
postopku denacionalizacije. 
Izkopali pa so tudi 53 metrov 
globoko vrtino in tako gos-
tišču Pri Jurju zagotovili za-
dostne količine pitne vode.

Delajo v dobro vseh 
obiskovalcev
»Vse to delamo tudi za 
Kamničane in druge obisko-
valce Kamniške Bistrice. 
Vsakomur, ki deluje na tem 
področju, želimo pomagati 
in smo pripravljeni na sode-
lovanje,« pravi Sadnikar, ki 
dodaja, da so ustanovili tudi 
komisijo za turizem, najem 
objektov in posesti, saj želijo 
na tem območju v omeje-
nem obsegu razvijati tudi tu-
ristično dejavnost. »Vesel 
sem, da je stik z nami 
vzpostavil tudi direktor 

družbe Velika planina, saj 
imamo skupne interese na 
območju Kamniške Bistrice 
in bi lahko v prihodnje več 
sodelovali. Želimo si urediti 
tudi infrastrukturo za avto-
dome, saj zdaj kampirajo 
brez dovoljenja, kar ogroža 
tudi naravo,« pojasnjuje 
predsednik Meščanske 
korporacije Kamnik, ki si 
med drugim želi, da bi v do-
lini Kamniške Bistrice 
vzpostavili tudi krajinski 
park, glede tega pa je že na-
vezal stik tudi z županom 
Matejem Slaparjem.
Odkar so v postopku denaci-
onalizacije v last ponovno 
dobili bistriške gozdove, po-
večujejo obseg prodaje hlo-
dovine, rezanega lesa in 
ostankov za biomaso, les pa 
jim predstavlja glavni vir do-
hodka. »Doslej smo kupili 
traktor, rezilno-cepilni stroj, 
povezovalnik metrskih drv 
in žago,« o investicijah pove 
sogovornik, ki pravi, da je bil 
gozd ob vrnitvi v postopku 
denacionalizacije v slabem 
stanju. »Gozd je bil izsekan, 
lesne rezerve so manjše od 
slovenskega povprečja,« pra-

vi in dodaja, da se pri sečnji 
držijo desetletnega načrta, ki 
ga je pripravil Zavod za goz-
dove, sekajo pa manj, kot bi 
lahko. »Prav zato, ker se je v 
preteklosti sekalo več, kot je 
bilo primerno, želimo pove-
čati lesne rezerve. Lotevamo 
se tudi gozdne nege, v letoš-
njem letu jo nameravamo 
opraviti na 15 hektarih.«

Še nekaj nerešenih zadev
V denacionalizacijskem po-
stopku je še nekaj parcel, na 
katerih so objekti za javno 
rabo, prav tako je še odprto 
vprašanje vračila Plečniko-
vega dvorca v Kamniški Bi-
strici, saj je dvorec zgradila 
družina Karađorđević, MKK 
pa je na razpolago dala ze-
mljišče.
Odprto je tudi vprašanje vra-
čila občinske stavbe. »Po-
stopki potekajo, upravno so-
dišče je postopek vrnilo na 
prvo stopnjo, se pravi uprav-
ni enoti. V kratkem pričaku-
jemo nova pogajanja. Z obči-
no dobro sodelujemo v tem 
postopku, kakor tudi pri 
drugih skupnih načrtih,« 
sklene Sadnikar.

Obnova doma v Kamniški Bistrici je ena od glavnih letošnjih nalog Meščanske korporacije Kamnik. 
Kot pravi njen predsednik Demeter Sadnikar, želijo delati v dobro vseh obiskovalcev Kamniške 
Bistrice in so odprti za sodelovanje.

Želijo delati v dobro 
vseh obiskovalcev

Peter Štubljar in Dušan Božičnik / Foto: Občina Kamnik

Za predano delo

Demeter Sadnikar, predsednik Meščanske korporacije Kamnik / Foto: Aleš Senožetnik

Aleš Senožetnik
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Sela pri Kamniku – Podru-
žnična šola Sela je ena iz-
med skupno treh podružnič-
nih šol, ki delujejo pod okri-
ljem matične Osnovne šole 
Šmartno v Tuhinju. Leto-
šnje šolsko leto je na Selih 
še posebej pestro, saj so se 
vrstili dogodki ob praznova-
nju devetdesetletnice podru-
žnične šole in 110 let šolstva 
v kraju.
Za zaključek jubilejnega leta 
so minuli petek pod šotorom 
na šolskem igrišču pripravili 
prireditev na »Selih je res lu-
štno bit'!«. »Današnji dan je 
le pika na i celoletnega pra-
znovanja, v katerem smo or-
ganizirali mnogo raznolikih 
dogodkov,« je povedala vodja 
podružnične šole Alenka Ju-
hant. Že septembra so na-
mreč odprli zunanjo učilni-
co in posadili brezo ter v 
naslednjih mesecih pripravi-
li še vrsto drugih aktivnosti, 
med drugim so organizirali 

likovni natečaj in razstavo o 
preteklosti šole.
Šolo obiskujejo otroci z vasi 
Sela, Rožično, Bela Peč, Stu-
denca, Poljana, Markovo, 

Podhruška, Znojile, Žubeje-
vo, Trobelno in Sovinja Peč. 
Kot je povedala vodja šole, 
šolska stavba stoji na idealni 
lokaciji, sredi narave, kjer se 

otrokom ponuja nešteto mo-
žnosti za različne aktivnosti.
»Imamo sodobno opremlje-
ne učilnice, pred nekaj leti 
smo dobili tudi telovadnico, 
otrokom pa se tudi na zuna-
njih površinah ponuja veliko 
možnosti za gibanje,« je še 
povedala Juhantova, ki skupaj 
z ostalimi učitelji uživa tudi v 
poučevanju na vaški šoli.
Za razliko od nekaterih dru-
gih podružničnih šol po Slo-
veniji, ki se soočajo s po-
manjkanjem otrok, na Selih 
teh skrbi nimajo. »Tukaj teh 
težav nimamo, v zadnjih le-
tih beležimo vedno več vpi-
sa. Letos šolo obiskuje 34 
otrok, tako da se za priho-
dnost šole ni bati. Imamo pa 
tudi dobre pogoje za delo, po 
tem, ko je bila šola v letu 
2018 obnovljena,« pa je po-
vedala ravnateljica Osnovne 
šole Šmartno v Tuhinju 
mag. Darja Krašovec.

Na Selih so s pestro prireditvijo, ki so jo pripravili učenci in učitelji tamkajšnje podružnične šole, 
sklenili niz praznovanj ob devetdesetletnici.

Na Selih je luštno

Alenka Juhant, vodja podružnične šole / Foto: Aleš Senožetnik

Aleš Senožetnik

Kamnik – Ministrstvo za kul-
turo je Občini Kamnik odo-
brilo slabih 48 tisoč evrov 
intervencijskih sredstev za 
demontažo in deponiranje 
spomenika NOB pri vhodu v 
Park Evropa. Spomenik, si-
cer delo nedavno preminule-
ga kiparja Draga Tršarja, je 
dotrajan do te mere, da ob-
staja nevarnost, da se poruši. 
Občina sedaj išče izvajalca 
za demontažo in deponira-
nje skulpture, ki jo bodo po 
restavriranju vrnili na prvo-
tno mesto na obnovljen pod-
stavek v Parku Evropa. Sred-
stva v višini 39 tisoč evrov 
brez DDV bo v celoti name-
nilo ministrstvo za kulturo.

Restavratorska dela so oce-
njena na okoli 90 tisoč 
evrov (brez DDV). Tudi za 
ta del se je občina prijavila 
na razpis ministrstva za 

kulturo, ki pa še ni zaklju-
čen. Na občinski upravi 
tako pričakujejo, da bodo 
del sredstev za restavriranje 
zagotovili iz razpisa, preo-
stanek pa bo zagotovila ob-
čina sama.

Občina Kamnik načrtuje obnovo spomenika NOB na vhodu v Park Evropa, ki mu je zaradi 
dotrajanosti grozilo uničenje.

Obnova spomenika

Aleš Senožetnik

Tršarjev spomenik NOB, Park Evropa Kamnik  
/ Foto: Aleš Senožetnik

Sklepna prireditev ob praznovanju 90-letnice šole na Selih / Foto: Aleš Senožetnik

Sela pri Kamniku – Pester 
konec tedna na Selih, ki se 
je začel s prireditvijo ob de-
vetdesetletnici tamkajšnje 
podružnične šole, se je na-
daljeval v soboto, ko so gasil-
ci Prostovoljnega gasilskega 

društva Sela pri Kamniku 
prevzeli gasilsko vozilo GV-
1, ki so ga kupili od PGD Ka-
mniška Bistrica.
Slavnostni gasilski paradi, 
na kateri so sodelovali tudi 
člani Mestne godbe Kamnik, 
je sledil blagoslov in nato 
prevzem vozila s predajo 
ključev.
Dogodku so poleg župana 
Mateja Slaparja prisostvovali 
poveljnik Gasilske zveze Ka-
mnik Gašper Baloh, predse-
dnik Prostovoljnega gasil-
skega društva Sela Franci 
Vrankar, poveljnik Prosto-
voljnega gasilskega društva 
Sela Milan Osolnik, predse-

dnica Krajevne skupnosti 
Sela Nežka Poljanšek, drugi 
botri, donatorji in pokrovite-
lji nakupa vozila ter številni 
krajani.
Predsednik gasilskega dru-
štva Franci Vrankar je v svo-
jem nagovoru izrazil ponos, 
da je društvo sodobno opre-

mljeno in ima sodoben vozni 
park. Ob tem se je zahvalil 
tudi številnim podpornikom 
in donatorjem ter krajanom, 
ki jih podpirajo.
Župan Matej Slapar pa je 
selskim gasilcem zaželel 
uspešno delo tako na podro-
čju opravljanja lokalne javne 
gasilske službe kot tudi pri 
vzgoji mladine, ki je na Se-
lih zares številna.
V uradnem delu prireditve 
so nastopili tudi otroci Po-
družnične šole Sela, društvo 
pa se je pobratilo s Prosto-
voljnim gasilskim društvom 
Dolga Gora. Sledila je gasil-
ska veselica.

Z gasilsko parado in veselico, ki je sledila, so 
gasilci PGD Sela pri Kamniku prevzeli gasilsko 
vozilo GV-1.

Selski gasilci 
prevzeli vozilo

Aleš Senožetnik

Prevzem gasilskega vozila na Selih / Foto: Aleš Senožetnik

Kamniška Bistrica – V Kamniški Bistrici je družba VGVran-
kar zaključila sanacijo vseh treh mostov na občinski cesti, ki 
vodi do tovorne žičnice pod Kokrskim sedlom, zaradi česar 
je veljala popolna zapora ceste. Gradnja je zajemala uredi-
tev opornikov mostu in struge ter postavitev treh novih mo-
stov. Vrednost sanacije vseh treh mostov je slabih 34 tisoč 
evrov. A. Se.

Zaključena sanacija treh mostov

Kamnik – Društvo Počitni-
ško varstvo Kamnik bo tudi 
letos s pomočjo Občine Ka-
mnik organiziralo poletno 
počitniško varstvo, ki bo po-
tekalo od 26. junija do 25. 
avgusta. Varstvo bo poteka-
lo v Osnovni šoli 27. julij 
med 7. in 16. uro. Vabljeni 
so učenci kamniških osnov-
nih šol od prvega do petega 
razreda. Letos je program 
počitniškega varstva poime-
novan Obogatimo prosti 
čas. Spoznali bodo različne 
prostočasne aktivnosti, ki 
lahko obogatijo prosti čas, 

gozdne aktivnosti, adrena-
linske športe, gibalne igre, 
cirkuške dejavnosti, ume-
tniške dejavnosti, razisko-
vanje in inovacije. Ob le-
pem vremenu bodo obiska-
li tudi kamniški bazen. Pri-
jave so odprte še do tega 
petka, 27. maja. Število 
mest je omejeno. Prijavnice 
so na voljo na spletni strani 
matične šole ali društva. 
Cena dnevnega varovanja z 
vključenim kosilom, popol-
dansko malico, progra-
mom, zavarovanjem in 
akontacijo znaša 11 evrov. 
Za otroke, ki niso iz občine 
Kamnik, je cena 16 evrov.

Tudi letos počitniško 
varstvo
Aleš Senožetnik

Tršarjev spomenik 
bodo odpeljali na 
ustrezno mesto, kjer 
bodo sledila 
restavratorska dela.
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V začetku meseca maja je 
našo krajevno skupnost Tunji-
ce obiskal župan g. Matej Sla-
par z ekipo sodelavcev v okviru 
delovnih obiskov. Namen se-
stanka je bil pregled doseda-
njega dogajanja v krajevni 
skupnosti Tunjice ter predsta-
vitev problematike kraja, pri-
hajajočih projektov in prioritet 
za pripravo prihodnjega pro-
računa Občine Kamnik. Tre-
nutno se končuje gradnja zah-
tevnega 1600 metrov dolgega 
odseka ceste na Zadnjem 
Vrhu. Ugotovili smo, da je v 
Tunjicah še okrog osem kilo-
metrov krajevnih cest, ki potre-
bujejo protiprašno zaščito v 
manjših, nekajstometrskih od-
sekih, ki jih bo treba v priho-
dnosti urediti in s tem omogo-
čiti normalen dostop do doma 
prebivalcem dvanajstih hiš.
Debata je nanesla tudi na po-
vezanost domačinov, ki več-
krat prostovoljno, z medseboj-
no pomočjo skrbijo za lepo 
podobo kraja, urejajo okolico 
cerkve, pokopališča … in kot 
edini v občini pomagajo pri 
pogrebih.
V nadaljevanju je predsednik 
krajevne skupnosti predstavil 
projekt izgradnje večnamen-
skega lesenega poslopja Naš 
dom na Prevali. Dom je dolgo-
letna želja krajanov, saj Kra-
jevna skupnost Tunjice nima 
svojih prostorov. S tem poslo-
pjem, ki je zasnovano v obliki 
lesenega toplarja in bi se lepo 
umestilo v okolico, saj je na 
tem mestu nekdaj že bilo lese-

no gospodarsko poslopje, bi vas 
ogromno pridobila. Vsa dru-
štva – od sadjarskega, športne-
ga kulturnega, čebelarskega do 
društva za samopomoč in 
drugih – bi dobila streho nad 
glavo za normalno delovanje. 
Trenutno se v sadovnjaku po-
leg pod okriljem Sadjarskega 
društva Tunjice že izvaja pro-
jekt Muzej starih sort na Pre-
vali. V domu so predvidene 
tudi informativna točka kraja, 
dvorana za predstavitve dru-
štev ter trgovinica za prodajo 
kmečkih pridelkov domačih 
kmetov in pridelkov iz sadov-
njaka. Sprejeli bi lahko tudi 
večje skupine turistov, ki bi jih 
kasneje vodili po vasi, na ogled 
krajevnih znamenitosti (izvir 
Tunjščice, baročna cerkev sv. 
Ane, Zdravilni gaj, pohodne 
in kolesarske poti …), skratka 
izhodišče za izlete po celi obči-
ni. Na ta način bi pridobili 
tudi parkirna mesta, ki so nuj-
no potrebna tako za občane 
kot tudi obiskovalce.
Upajo, da bo stavba z napi-
som Naš dom resnično drugi 
dom vsem društvom v vasi.

Dolga leta delujem v krajevni 
skupnosti Duplica, zato sem z 
ljudmi in krajem tesno pove-
zana. Rada delam z ljudmi in 
za ljudi, zato sem vključena v 
razne dobrodelne organizaci-
je. Problematiko kraja in po-
trebe po razvoju dobro po-
znam. Kandidaturo za občin-
sko svetnico na Listi Mateja 
Slaparja sem vložila, ker sem 
se našla v njihovi viziji, ki te-
melji na vseh področjih razvo-
ja občine Kamnik, v katero 
tudi sama že vrsto let vlagam 
svoj trud in energijo. Zahva-
ljujem se vsem, ki ste svoj glas 
namenili Listi Mateja Slapar-
ja in posledično tudi meni s 
preferenčnim glasom pomaga-
li do izvolitve v občinski svet 
Občine Kamnik.
Skupaj z Listo Mateja Slapar-
ja se bomo potrudili, da bomo 
obljube, ki smo vam jih dali 
pred volitvami, uresničili v ob-
segu, ki nam je dosegljiv. Ker je 
potreb in želja občanov ogro-
mno, se v tem mandatu zago-
tovo ne bo dalo vsega izpeljati, 
pa vendarle se bomo potrudili, 
da bomo delali dobro in pošte-
no za vse krajane občine Ka-
mnik. Osebno se bom zavze-
mala za dokončanje del v no-
tranjosti dvorane Doma kraja-
nov Duplica do tolikšne mere, 
da bomo v njej lahko izvajali 
razne dejavnosti: gledališke 
predstave, igre, revije otroških 
pevskih zborov tako vrtcev kot 
šol, šolske proslave. OŠ Marije 
Vere nima akustične dvorane 

za svoje prireditve in bo v ta 
namen lahko uporabila to 
dvorano. Tudi Civilni zaščiti 
Kamnik bomo namenili pro-
stor za njihove potrebe. Gostili 
bomo starostnike nad 80 let, 
prirejali praznovanja žensk in 
mamic v mesecu marcu. Seve-
da ne smemo pozabiti na naše 
zveste gasilce, ki tudi potrebu-
jejo prostor za različna sreča-
nja in druženja. V veselem 
decembru bomo dvorano po-
nudili podjetjem in zasebni-
kom za obdaritev otrok ob obi-
sku dedka Mraza. Dvorana bo 
na razpolago tudi za najem 
podjetjem in posameznikom 
za namen umirjenih dejavno-
sti, predavanj, sestankov … 
Poleg dvorane sta na Duplici 
nujnih del potrebni še Jakopi-
čeva in Jelovškove cesta. Obe 
sta šolski poti s povsem zasta-
relo in uničeno infrastrukturo, 
zato sta rekonstrukcija in ob-
nova nujni.
Verjamem, da bomo z roko v 
roki in razumom marsikaj 
naredili.

Zazrti v prihodnost Za dobro vseh 
krajanovMatija Podjed, Lista 

Mateja Slaparja

Dragica Požek, Lista 
Mateja Slaparja

Obisk krajevnih skupnosti

Zaradi zadovoljevanja skupnih 
potreb občanov na območju 
posameznih naselij so v Občini 
Kamnik kot ožji deli občine usta-
novljene krajevne skupnosti.
Občina Kamnik ima 22 krajevnih 
skupnosti: Črna, Duplica, Godič, 
Kamnik-Center, Kamniška Bistri-
ca, Mekinje, Motnik, Nevlje, Novi 
trg, Perovo, Podgorje, Pšajnovi-
ca, Sela, Srednja vas, Šmarca, 
Šmartno v Tuhinju, Špitalič, Tu-
hinj, Tunjice, Volčji Potok, Vranja 
Peč in Zaprice.
Organ krajevne skupnosti je 
svet krajevne skupnosti, ki ga iz-
volijo volivci.
V mesecu maju je župan Matej 
Slapar skupaj s sodelavci obiskal 
krajevne skupnosti. Namen obi-
ska je bil predvsem predstavitev 
predlogov in določitev priorite-
tnih investicij v posamezni kra-
jevni skupnosti.
Krajevne skupnosti so si med se-
boj zelo različne. Nekatere delu-
jejo v mestnem, druge v vaškem 
okolju. Največja šteje preko 4500 
prebivalcev, najmanjša le nekaj 
več kot 200, medtem ko je raz-
merje po površini v večjem delu 
ravno obratno. Krajevne skup-
nosti z manj prebivalci imajo več-
jo površino.
Tudi potrebe posameznih krajev 
so zelo različne, najbolje pa jih 
poznamo krajani posameznih 

skupnosti. Krajevne skupnosti so 
za občino velika prednost, saj 
predstavljajo neposreden stik z 
ljudmi in potrebami v posame-
znih krajih. Tudi občinski svetniki 
iz svetniške skupine NSi aktivno 
delujemo v svojih krajevnih sku-
pnostih. Ivanka Učakar predse-
dnica KS Kamnik-Center, Bojana 
Pančur predsednica KS Špitalič, 
Matjaž Šporar, dolgoletni pred-
sednik KS Šmarca, Vojko Tonin, 
vseskozi tesno povezan z delova-
njem KS Tuhinj in Anton Iskra iz 
KS Mekinje se vsak po svojih mo-
čeh trudimo za napredek občine.
Člani svetov krajevnih skupnosti 
smo na srečanjih župana in sode-
lavce seznanili s problematiko, 
potrebami, razvojnimi načrti in 
predlogi, ki jih želimo realizirati v 
tem mandatu. Predstavljeni na-
črti in predlogi bodo tudi osnova 
za pripravo prihodnjega prora-
čuna Občine Kamnik.
Aktivnost dela krajevnih skup-
nosti je zelo različna, razvoj po-
samezne krajevne skupnosti pa 
je v veliki meri odvisen od an-
gažiranosti predsednika in čla-
nov sveta.
V NSi se zavzemamo za enako-
meren razvoj celotne občine, 
tako mesta kot podeželja. Za ce-
losten razvoj občine je po-
membno, da se poleg mestnega 
središča razvijajo tudi odročnejši 
in manj poseljeni kraji.
Občina si mora prizadevati za ak-
tivno delovanje vseh krajevnih 
skupnosti in sicer z večjo priso-
tnostjo na terenu in z ne-
posrednim stikom s sveti krajev-
nih skupnosti.
Zato, naj župan in sodelavci obi-
ske krajevnih skupnosti večkrat 
ponovijo.

Bojana Pančur, občinska 
svetnica NSi Kamnik

Modra
Pantone: 313C
CMYK: 100, 0, 8, 13
RGB: 0, 154, 199

Rdeča
Pantone: Red 032C
CMYK: 0, 90, 86, 0
RGB: 239, 65, 53

Prizadevanja za energetsko neodvisnost 

Države članice EU in z njimi 
Slovenija so po začetku vojne 
v Ukrajini, ki je pretresla ener-
getske trge, pospešile aktivno-
sti, katerih cilj je zmanjšanje 
odvisnosti od fosilnih goriv in 
povečanje vlaganj v nizko-
ogljične tehnologije. 
Ob zavedanju, da je energet-
ska samooskrba ključna za ne-

odvisnost posameznikov in 
gospodarstev, saj vpliva na vse 
vidike naše življenja (vključno 
z ekonomsko in prehransko 
neodvisnostjo), je svetniška 
skupina Liste Mateja Slaparja 
skladno z zavezami, opredelje-
nimi v predvolilnem progra-
mu, na aprilski seji občinskega 
sveta soglasno podprla ambi-
ciozen program, po katerem 
bo Občina Kamnik na razpis 
Evropske investicijske banke 
za financiranje priprave pro-
jektne dokumentacije prijavila 
pet projektov: Energetska sa-
nacija in sončna elektrarna 
javnega objekta Glasbena šola 
Kamnik; Energetska sanacija, 
sončna elektrarna in rekon-
strukcija javnega objekta Knji-
žnica Franceta Balantiča; Ener-
getska sanacija in sončna 
elektrarna javnega objekta Vr-

tec Antona Medveda – enota 
Tinkara; Energetska sanacija in 
sončna elektrarna javnega 
objekta Stari grad nad Kamni-
kom ter Energetska sanacija in 
sončna elektrarna javnega 
objekta Bazen pod Skalco. Čla-
ni liste Mateja Slaparja namreč 
verjamemo, da bo Občina Ka-
mnik po izvedbi projekta po-
stavitve sončne elektrarne na 
OŠ Stranje, ki je načrtovana za 
letošnje poletje, z izbranimi 
petimi projekti naredila nas-
lednji korak v smeri zmanjša-
nja porabe energije, znižanja 
stroškov energije, zmanjšanja 
relativno visokih stroškov 
upravljanja in vzdrževanja teh 
objektov, zmanjšanja emisij 
CO₂ ter povečanju rabe obno-
vljivih virov energije. 
Seveda se zavedamo tudi fi-
nančne obremenitve občinske-

ga proračuna, zato si bo Lista 
Mateja Slaparja priza devala, da 
bo Občina Kamnik za izvedbo 
teh investicij izkoristila tudi 
sredstva, ki bodo na voljo na 
drugih državnih in evropskih 
razpisih. Prepričani smo, da bo 
teh kar nekaj, saj tako Slovenija 
kot celotna EU stremita k manj-
ši porabi, zniževanju stroškov, 
večji samooskrbi in čistejšemu 
okolju. Menim, da so to cilji, ki 
kličejo k intenzivnemu sodelo-
vanju vseh nas, saj bomo z nji-
mi prispevali ne le k boljšemu 
življenju naše generacije, am-
pak tudi prihodnjih. 

Mag. Ema Rode, 
občinska svetnica Liste 
Mateja Slaparja
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Kamnik – Ob obletnici roj-
stva ustanovitelja Mednaro-
dnega gibanja Rdečega križa 
(RK) in Rdečega polmeseca 
Henryja Dunanta je območ-
no združenje RK Kamnik 
predstavilo dejavnosti RK v 
kamniškem Mercator cen-
tru, kjer so se sekretarju 
mag. Viktorju Mikeku pri-
družili prostovoljci in sode-
lavci, med njimi licencirani 
predavatelj Robert Bartol, ki 
je prikazal temeljne postop-
ke oživljanja in uporabo de-
fibrilatorja. Obiskovalci so 

lahko opravili preventivne 
meritve (krvnega sladkorja, 
krvnega tlaka in saturacije 
kisika v krvi), za nasvet pov-
prašali zdravnika Igorja Iva-
netiča in urologa Dejana Mi-
skića, oba dr. med., ter dobi-
li informacije o številnih 
brezplačnih delavnicah in 
svetovanjih, v katere se lah-
ko vključijo v kamniškem 
Centru za krepitev zdravja. 
Tovrsten dogodek po mne-
nju sodelujočih nudi mo-
žnost za seznanitev občanov 
z aktivnostmi, ki jih izvajajo, 
in promocijo zdravega nači-
na življenja.

Teden Rdečega križa
Ana Jagodic Dolžan

Na stojnicah so obiskovalci lahko dobili številne uporabne 
informacije. / Foto: Ana Jagodic Dolžan
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Kamnik – Zaključil se je javni razpis za sofinanciranje obno-
ve sakralnih objektov v občini. Na razpis je prispela ena vlo-
ga Župnije Kamnik za obnovo cerkve sv. Petra, kjer načrtu-
jejo obnovo ostrešja, statično sanacijo in drenažo. A. Se.

Na razpis ena vloga
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Podlom – Sredi naselja Pod-
lom se odcepi državna cesta 
proti Lučam in Logarski do-
lini, ki pa povzroča skrbi 
prebivalcem Podloma in Ka-
liš, ki po njej dostopajo do 
svojih domov in opravljajo 
kmetijsko in gozdarsko de-
javnost.
Težave se začnejo že v ne-
preglednem križišču s cesto 
proti prelazu Črnivec, kjer 
pogled dodatno zastirajo ve-
like usmerjevalne table, 
kljub slabi vidljivosti pa velja 
omejitev hitrosti na 90 kilo-
metrov na uro. Kot nam je 
povedal domačin Boris Štu-
par, morajo zaradi nepri-
mernega križišča oz. ovinka 
številni tovornjaki in šolski 
izletniški avtobusi za vožnjo 
proti Veliki planini in z nje 
obrniti na prelaz Črnivec. 
»Križišče je nujno potrebno 
prenove, odmika tabel na ra-
zumno razdaljo, treba bi 

bilo tudi zgraditi varno šol-
sko pot, postaviti in označiti 
avtobusna postajališča in vse 
to opraviti pred gradbenimi 
posegi …« še našteva Štupar.
Dotrajanost se kaže tudi pol 
kilometra višje po cesti, kjer 
se cestišče v Plazu in pred 
cerkvijo sv. Ahaca na več 
mestih močno poseda. Ker 
manjka tudi nekaj sto me-
trov varovalne ograje, pa je 
nevarna tudi za voznike. 
Zgodilo se je že več prome-
tnih nesreč, ko je avtomobil 
zdrsnil s ceste po nevarnem 
strmem pobočju. »Če prija-
viš nesrečo policiji, voznik 
dobi še plačilni nalog zaradi 
neprilagojene hitrosti, če-
prav je pravi vzrok prav ne-
varna cesta,« pravi Štupar, ki 
dodaja, da s strani pristojnih 

konstruktivnega dialoga ni. 
Zdaj pa jih skrbi še, da se bo 
stanje še dodatno poslabšalo 
zaradi gradnje šestsedežnice 
na Veliki planini, saj bo do-
voz materiala potekal prav 
po cesti skozi Podlom.
Na Direkciji RS za infra-
strukturo so nam pojasnili, 
da na odseku v prihodnje 
načrtujejo sanacijo, ki se bo 
začela 350 metrov višje od 
križišča in bo potekala do 
Kranjskega Raka. »Več in-
formacij bo znanih, ko bo 
projekt uvrščen v načrt ra-
zvojnih programov, predvi-
doma v prihodnjih letih,« so 
pojasnili. Na drugi strani od-
seka, v sosednji občini Luče, 
država sicer načrtuje obse-
žnejšo rekonstrukcijo.
S problematiko so seznanje-
ni tudi na kamniški občini, 
kjer so direkcijo že večkrat 
pozvali, naj pristopi k celovi-
ti sanaciji, saj ceste ni mogo-
če urediti zgolj z rednim 
vzdrževanjem. Po besedah 

župana Mateja Slaparja pa je 
bilo več posluha pod prej-
šnjim ministrom za infra-
strukturo Jernejem Vrtov-
cem, ko je država že uredila 
trikilometrski odsek od Sta-
hovice proti prelazu Črnivec 
in je bilo obljubljeno, da 
bodo z enakim tempom na-
daljevali proti vrhu Črnivca 
in Kranjskem Raku.
V družbi Riko, ki kot partner 
izvajalca, družbe Leitner, so-
deluje pri gradnji šestsede-
žnice, pa zagotavljajo, da 
bodo logistiko prilagajali 
razmeram in potrebam. »Ni-
kakor ne le v korist učinkovi-
tosti, temveč tudi v korist 
ohranjanja narave in obsto-
ječe infrastrukture. Kakršne-
koli poškodbe bomo tudi sa-
nirali,« so pojasnili.

Slabo vzdrževana in nevarna cesta skozi Podlom 
proti Kranjskemu Raku skrbi prebivalce vasi, ki si 
želijo, da bi jo država uredila in primerno 
zavarovala.

Skrbi jih 
dotrajana cesta

Cesta se na več mestih poseda, manjka pa tudi nekaj sto 
metrov varovalne ograje. / Foto: Aleš Senožetnik

Aleš Senožetnik

KAJ NAREDITI V PRIMERU, DA IMATE VIŠKE 
MEŠANE ODPADNE EMBALAŽE

Posodo z rumenim pokrovom za ločeno zbiranje mešane odpadne embalaže, ki jo poseduje vsako 
gospodinjstvo na območju občine Kamnik, praznimo enkrat na 14 dni (individualne gradnje – 
HIŠE). Ob različnih priložnostih (pikniki, rojstnodnevne zabave, obletnice, druga družabna 
srečanja …) se vsako gospodinjstvo sreča z viškom mešane odpadne embalaže in nameščena 
posoda lahko postane premajhna za vse nastale odpadne embalažne materiale. V tem primeru lahko 
viške mešane odpadne embalaže zbirate v posebnih rumenih vrečah prostornine 90 l, ki jih lahko 
kupite v Zbirnem centru Suhadole (1 paket vsebuje 13 vreč in stane 2,43 EUR). Napolnjeno 
rumeno vrečo nato na dan praznjenja enostavno odložite ob posodo z rumenim pokrovom. 

Da bi tovrstna praksa zbiranja viškov mešane odpadne embalaže v rumenih vrečah postala nekaj 
običajnega, smo se v podjetju Publikus, d. o. o., v sodelovanju z Občino Kamnik odločili, da bo v 
letošnjem letu vsako gospodinjstvo (individualne gradnje – HIŠE) brezplačno prejelo 1 paket 
rumenih vreč. Pakete bomo razdeljevali v mesecu juniju.

PRIMERI ODPADKOV, KI SO MEŠANA ODPADNA EMBALAŽA

ODPADNA PLASTIČNA EMBALAŽA
•  plastenke, plastični pokrovčki, ovitki
•  plastična folija za shranjevanje živil, celofan
•  plastificiran in povoščen papir, plastične nosilne vrečke
•  plastični ovojni papir od salam
•  plastificirane darilne vrečke
•  merilne posodice pokrova embalaže za detergente
•  plastični cvetlični lončki, plastični obešalniki
•  plastični pribor za enkratno uporabo
•  plastični krožniki in kozarci
•  krtačka maskare …

ODPADNA KOVINSKA EMBALAŽA
•  pločevinke, konzerve
•  aluminijasti pokrovčki kozarcev za vlaganje
•  aluminijasta folija za shranjevanje živil
•  spreji, ki vsebujejo živila (npr. stepena alpska smetana)
•  kovinski ovoji živil (npr. sir, maslo) …

ODPADNA EMBALAŽA IZ SESTAVLJENIH MATERIALOV
•  embalaža »tetrapak«
•  tube
•  blistri ali ovoji za tablete
•  stiropor …
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Kamniška Bistrica – V torek 
je po 23 letih prenehala delo-
vati dvosedežnica Šimnovec. 
V sredo so se namreč začela 
pripravljalna dela za gradnjo 
nove šestsedežne naprave 
proizvajalca Leitner, ki naj 
bi začela delovati v prvi polo-
vici novembra.
Kot so sporočili iz družbe 
Velika planina, bo kljub zau-
stavitvi sedežnice nihalna 
žičnica obratovala po ustalje-
nem voznem redu, nato pa 
se bodo obiskovalci od zgor-
nje postaje žičnice do Zele-
nega roba odpravili peš. Za 
vse, ki takšne razdalje ne 
zmorejo, pa v družbi pripra-

vljajo tudi možnost prevoza.
»Ker bo del planine, kjer se-
daj poteka sedežnica, grad-
bišče, vse obiskovalce prosi-
mo, da se držijo navodil 
izvajalca, sledijo oznakam za 

pešpoti in so v času gradnje 
pazljivi in pozorni na obve-
stila,« še sporočajo iz družbe 
Velika planina in dodajajo, 
da bo v določenih obdobjih 
gradnje cesta pod sedežnico 

najverjetneje neprevozna. 
Gradnja bo potekala vse dni, 
tudi ob koncih tedna in pra-
znikih, kljub temu v družbi 
Velika planina načrtujejo, da 

bodo vse dejavnosti v času 
poletne sezone potekale kot 
običajno, odprta bodo tudi 
vsa gostišča ter Preskarjev 
muzej.

Ustavili žičnico Šimnovec
Aleš Senožetnik

Po 23 letih je prenehala delovati dvosedežnica Šimnovec.  
/ Foto: Aleš Senožetnik

Kljub zaustavitvi 
sedežnice bo nihalka 
obratovala po 
ustaljenem voznem 
redu.



Kultura

6   petek, 26. maja 2023   

Kamnik – V sredo, 10. maja, 
je v počastitev Kajuhovega 
leta Združenje borcev za 
vrednote NOB Kamnik, 
skupaj s krajevnim odbo-
rom Kamnik Center, pripra-

vilo predstavitev stripa 
Kajuh, pesnik partizan. Po 
uvodnem pozdravu Združe-
nja borcev za vrednote NOB 
Kamnik Igorja Kanižarja, 
predsednice krajevnega od-
bora Alenke Jevšnik ter žu-
pana Mateja Slaparja je sle-
dil kulturni program s pe-
smijo in recitalom dijakov 
Gimnazije in srednje šole 
Rudolfa Maistra.
V osrednjem delu priredi-
tve, s katero so v Kamniku 

počastili Kajuhovo leto, pa 
je potekal pogovor s stri-
parjem Zoranom Smilja-
nićem in zgodovinarjem 
Marijanom Pušavcem, av-
torjema stripa Kajuh, pe-
snik partizan. Dne 13. de-
cembra lani smo namreč 

zaznamovali stoto obletni-
co rojstva Karla Destovnika 
- Kajuha, strip pa je izšel v 
letošnjem letu, ki ga je vla-
da na pobudo ministrstva 
za kulturo razglasila za 
Kajuhovo leto.
V pogovoru s kamniškim 
stripovskim ustvarjalcem 
Ivanom Mitrevskim sta av-
torja polni dvorani Kluba 
Kino dom približala proces 
nastajanja dela, ki približa 
delo in življenje mladeniča 

iz Šoštanja, ki je »v 21 letih 
življenja doživel več, kot bi 
večina v dveh«, kot je pove-
dal Smiljanić. Kot je dejal, 
je knjiga, ki sta jo ustvarila, 
celovito delo, ki noče deliti, 
temveč gre za portret neke 
dobe.

Smiljanič in Pušavec sta si-
cer ustaljen dvojec, ki je v 
preteklosti že večkrat sode-
loval. Na vprašanje o pri-
hodnjih načrtih pa je Puša-
vec odgovoril, da bi si v 
prihodnje želela upodobiti 
še enega velikega pesnika s 
tega obdobja – Kamničana 
Franceta Balantiča.
Strip je nastal na pobudo 
Knjižnice Velenje in je na-
pisan po romanu Prestrelje-
ne sanje Vlada Vrbiča.

Ne, to ni napoved horosko-
pa, tako upokojeni knjigar-
nar Carl Kollhoff v romanu 
Sprehajalec knjig (Carsten 
Henn, MK, 2022) klasificira 
svoje bralce – in on bo že ve-
del. Za zajce pravi, da berejo 
hlastno, divjajo skozi zgod-
bo in jo zato tudi hitro poza-
bijo. Želve pa, nasprotno, 
berejo tako počasi, da mine-
jo meseci, preden se prebije-
jo skozi knjigo. Predlagam, 
da knjige berete kot ribe, ki 
skozi knjigo plavajo počasi 
in lagodno. Nikoli, ampak 
res nikoli pa ob branju ne 
postanite radovedna priba, 

ki najprej skoči na konec, da 
prebere zaključek zgodbe, in 
šele potem prebere preosta-
lo. To je tako, kot da bi pri 
kosilu najprej pojedli posla-
dek! Pravijo, da je maj me-
sec ljubezni, zato začnimo z 
ljubeznijo. Mene je prepri-
čala cvetlična naslovnica 
pred kratkim v slovenščino 
prevedenega romana Jane 
Austen Lady Susan (Miš za-
ložba, 2023), pa nikoli ne iz-
biram knjig po naslovnici. V 
knjigi beremo zgodbo o 
očarljivi mladi vdovi, ki spre-
tno manipulira s svojimi so-
rodniki in znanci v želji, da 
bi se ponovno in bogato po-
ročila. Kljub temu da je bil 
roman napisan okrog leta 
1795, se boste ob branju pi-
sem s filtrom in brez njega, 
odvisno od tega, komu so 
namenjena, zabavali tudi da-
nes, saj je Austenova z njimi 
odlično prikazala puhlost in 
zlaganost dela londonskih 
višjih slojev. Če bi si raje 
ogledali film, je zgodba na 
filmska platna prelita pod 
naslovom Ljubezen in prija-
teljstvo (2016), kjer je glavno 
vlogo karizmatične spogle-
dljivke briljantno odigrala 
Kate Beckinsale. Maj je tudi 

mesec čebel, saj po zaslugi 
slovenskih čebelarjev maja 
praznujemo svetovni dan če-
bel. Ne spreglejte sijajne 
zgodbe o čebelah, družini in 
srčnosti, ki jo beremo v mla-
dinski distopiji Jaz, čebela 
avstralske avtorice Bren Ma-
cDibble (Miš založba, 2023), 
ob kateri se vprašamo, ali 
bomo zares (in kdaj) prišli 
do prihodnosti brez čebel? 
Tudi Leto, ko so prišle čebe-
le (Petra Postert, Sodobnost, 
2022) je odličen roman za 
vse mlade čebelarje. V zgod-
bi spremljamo 12-letno Josy 
in njene čebele, ki jih je po-
dedovala po umrlem dedku. 
Ob skrbi za čebeljo družino 
se nauči marsičesa o sebi, 
splete nova prijateljstva in 
spoznava zgodovino svoje 
družine. Za družino se spla-
ča potruditi in kdaj tudi kaj 
žrtvovati. To ve tudi 13-letna 
Aggie v večkrat nagrajenem 
romanu kanadske avtorice 
U b i j a l s k i m  č e b e l a m 
navkljub (Julie Johnston, 
Miš založba, 2005), kjer tri 
sestre nepričakovano pode-
dujejo staro hišo in z njo 
skrb za čudaško in ostarelo 
prateto. Vzemite si čas za 
branje dobrih zgodb.

Aleš Senožetnik

Sabina Zore

Kamnik – Zadnji klubski ve-
čer oziroma koncert z večer-
jo v sklopu letošnje sezone 
dogodkov Glasba z okusom 
v Klubu Kino dom je lepo 
zaokrožil nastop ženske pev-
ske skupine K'vali, ki je nas-
tala z željo po poustvarjanju 
gruzinskega ljudskega 
večglasja. Za kulinarično do-
živetje ob glasbi je tokrat 
poskrbela restavracija Tiflis 
iz Ljubljane. Odločili pa so 
se, da bodo hrano postregli 
ob koncu koncerta, kot neke 

vrste bife, da je občinstvo 
lahko okušalo različne jedi 
in na ta način spoznavalo 
gruzijske okuse.
Anej Ivanuša iz Doma kul-
ture Kamnik nam je razložil, 
da je bilo v letošnji sezoni 
omenjenih večerov pet. Ok-
tobra lani so začeli s korej-
skim duom Dal:um, decem-
bra je večer odpadel zaradi 
bolezni in nastop Boštjana 
Gombača in Eduarda Roana 
so prestavili na letošnji fe-
bruar. Januarja sta nastopila 
Ajda Stina Turek in Vid Ja-
mnik, marca pa Tóg Bog É.

Zanimalo nas je še, na kak-
šen način izbirajo nastopajo-
če in kakšen je bil letošnji 
obisk. V tej sezoni je bilo od 
dogodka do dogodka več obi-
skovalcev, izvemo, jo je pa 
tudi njim zagodla korona. 
Kar se tiče nastopajočih, pa 
Ivanuša razloži, da pri izbiri 
upošteva klubski princip. 
Meni, da je avtentičnost po-
membna, ni pa edino meri-
lo, kajti pomembna je tudi 
kakovost izvedbe, morda 
celo inovativen pristop do 
glasbe. In kljub temu da je 
izbor nastopajočih tudi malo 
stvar okusa, gre v končnem 
za zelo kvaliteten program, 
se strinjamo z njegovo ugo-
tovitvijo.
Naslednja sezona Glasbe z 
okusom se bo začela jeseni. 
Prav veliko nam o novem 
programu Anej Ivanuša ni 
želel izdati. Zaupal nam je 
le, da so se z ekipo odločili, 
da bo celoten program na-
menjen slovenski ljudski 
glasbi. »Želja je, da se poka-
žejo izvajalci slovenske ljud-
ske glasbe, ki nekako posku-
šajo razvijati to glasbo in 
izročilo predstaviti na način, 
da je zanimiv tudi v klub-
skem okolju,« zaključi.

Alenka Brun

Glasba z okusom
V Klubu Kino dom sta Zoran Smiljanić in Marijan Pušavec predstavila strip 
Kajuh, pesnik partizan.

Strip o Kajuhu

Ste zajec, želva ali riba?

Začnite že enkrat reševati  
slovensko zdravstvo
Kmalu bo minilo leto dni od začetka delova-
nja aktualne vlade, ki jo sestavljajo Gibanje 
Svoboda, Socialni demokrati in Levica. Pred 
volitvami so obljubljali učinkovito in ta-
kojšnjo reformo slovenskega zdravstvenega 
sistema, skrajšanje čakalnih vrst in 30 dni do 
želenega specialista. Poslušali smo obljube, 
da nihče ne bo ostal brez izbranega zdravni-
ka in brez zdravstvenih storitev. 
Po podatkih ZZZS in NIJZ se je v zadnjem letu 
število pacientov, ki čakajo nad dopustno 
dobo, povečalo za več kot 30 odstotkov. Na 
pregled pri specialistu po več mesecev ali 
celo nekaj let čaka 117.358 pacientov ali 44,4 
odstotka vseh čakajočih. Tudi število pacien-
tov brez izbranega zdravnika se je povzpelo 
na več kot 140.000. 
Priča smo namerni zaustavitvi vseh večjih 
gradbenih investicij v slovenskih bolnišnicah, 
ki bi bile financirane iz evropskih sredstev Na-
črta za okrevanje in odpornost, ki jih je izpo-
gajala Janševa vlada. Iz načrta so umaknili 
gradnjo nove medicinske fakultete. Gradbe-
ne investicije pa se pripravljajo in načrtujejo 
tako, da bo neznano kam izginilo več milijard 
davkoplačevalskega denarja. 
Sedanja razveljavitev dopolnil Zakona o jav-
nem naročanju s sistemom referenčnih cen 
medicinskega materiala, primerljivimi s cena-
mi v drugih državah EU, omogoča, da dobavi-
telji medicinske opreme javnim zavodom še 
naprej prodajajo opremo po nekajkrat višji 
ceni, kot velja v EU, in brezsramno bogatijo 
na račun bolnikov. Vladajoči so obljubljali uki-
nitev prostovoljnega dopolnilnega zavarova-
nja, zdaj ga bodo preoblikovali v obveznega.
Zaradi nekaj zdravnikov, ki so izrabili luknje v 
nedodelani zakonodaji, so, namesto da bi za-
deve uredili, stigmatizirali vse zdravnike in jih 
razglasili za glavne krivce nedelujočega zdra-

vstvenega sistema. Nekaj posameznih prime-
rov meče slabo luč na vse zdravstvene delav-
ce, ki po veliki večini delajo pošteno in 
resnično izgorevajo za bolnika. Denar davko-
plačevalcev namesto v konkretne rešitve raje 
vlagajo v naročanje raziskav stanja in analiz, 
ki jih opravljajo inštituti in njim naklonjena ci-
vilna družba.
Retorika voditeljev koalicije jasno kaže, da ni-
majo skupne vizije zdravstva, kaj šele rešitev. V 
svojem besednjaku radi uporabljajo besedo 
javno zdravstvo, sami pa se največkrat zdravi-
jo pri zasebnikih in odhajajo k specialistom v 
tujino. 
Pri skoraj trimilijardnem proračunskem pri-
manjkljaju, ki ga je ta vlada ustvarila v enem 
letu delovanja, je to slaba popotnica za reše-
vanje problemov nas, navadnih ljudi. Jasno 
je, da so se vladajoči ujeli v lastno spiralo dvo-
ličnosti in nesposobnosti. Davkoplačevalci 
vsako leto več vplačujemo v zdravstveni sis-
tem, dostopnost do zdravstvenih storitev pa 
je vse slabša. 
V Občinskem odboru SDS Kamnik  
zato predlagamo:
–  vladajoča politika naj preneha razdvajati in 

izključevati,
–  vlada naj z deležniki pripravi pravičen plač-

ni sistem,
–  vlada in koalicija naj nemudoma pripravita 

spremembe Zakona o javnem naročanju s 
sistemom referenčnih cen medicinskega ma-
teriala,

–  koalicija naj v sodelovanju z vsemi parla-
mentarnimi strankami poišče najboljše re-
šitve, ki bodo pripomogle k izboljšanju sta-
nja v slovenskem zdravstvu na kratek in 
dolgi rok.

Jože Mežan, OO SDS Kamnik

Bralna priporočila iz Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik

Ivan Mitrevski, Zoran Smiljanić in Marijan Pušavec / Foto: Aleš Senožetnik
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Ženska pevska zasedba K'vali / Foto: arhiv organizatorja (Blaž T. Muc)
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Kamnik – Dobrodelni so bili 
že v preteklosti – po svojih 
močeh so skušali prispevati 
k izboljšanju življenja dija-
kov, ki so se znašli v nena-
dnih tragičnih dogodkih ali 
težavnih življenjskih razme-
rah, v času epidemije so raz-
veselili varovance kamniške-
ga doma starejših občanov, 
zbirali so humanitarno po-
moč za Ukrajino …

K sodelovanju pri pomoči 
otrokom v Malaviju jih je 
spodbudilo srečanje s Char-
liejem Dawsonom, vodjo ve-
rige vrtcev v Angliji, kjer di-
jaki programa predšolska 
vzgoja že vrsto let opravljajo 
del prakse. V omenjeni rev-
ni afriški državi je bil 

Dawson kot prostovoljec, ži-
vljenjske razmere, v katerih 
odraščajo otroci, so ga tako 
ganile, da je ustanovil dobro-
delno organizacijo, ki omo-
goča šolanje otrok ter tako 

prispeva k njihovemu boljše-
mu življenju in lepši priho-
dnosti.
Tudi ena od dijakinj Gimna-
zije in srednje šole Rudolfa 
Maistra se namerava odpra-

viti v Malavi kot prostovolj-
ka, nam je povedal ravnatelj 
Branislav Rauter, vesel, da 
sta med mladimi prisotna 
empatija in sočutje, prav 
tako pa ga veseli uspešno so-
delovanje šole z nekdanjimi 
dijaki, z Domom kulture Ka-
mnik in Mladinskim cen-
trom Kotlovnica. »Maistri za 
Malavi je bila prva večja sa-
mostojna prireditev, ki smo 
jo pripravili v Domu kulture 
po epidemiji. Lahko rečem, 
da je šola spet javno zadiha-
la in prispevala h kulturne-
mu dogajanju v Kamniku.«
Raznolike glasbene in ple-
sne nastope, ki so jih pripra-
vili sedanji in nekdanji dija-
ki skupaj z zaposlenimi, k 
sodelovanju pa povabili še 
parlamentarni pevski zbor 
Kvorum, so obiskovalci na-
gradili z dolgimi aplavzi. V 
videoposnetku so prisluhnili 
tudi Charlieju Dawsonu, ki 
je orisal svojo izkušnjo in or-
ganizacijo ter se zahvalil za 
podporo.

Gimnazija in srednja šola Rudolfa Maistra se je s prepletom glasbe in plesa, ki ga je sredi maja 
pripravila v kamniškem Domu kulture, odločila pomagati otrokom v Malaviju.

Maistri za Malavi

Prof. Matic Smolnikar in nekdanja dijakinja Klara Koprivec  
/ Foto: Ana Jagodic Dolžan

Ana Jagodic Dolžan

Kamnik – Marko Tiran, sa-
mostojni ustvarjalec v kul-
turi, zborovodja številnih 
ljubiteljskih pevskih zborov 
– trenutno jih vodi sedem, 

med njimi Ženski pevski 
zbor Solidarnost – je v gale-
riji nad Kavarno Veronika 
razstavil fotografije iz časa, 
ko še ni bilo digitalne foto-
grafije in računalniške ob-
delave fotografij. Ustvaril 
jih je v temnici; kot je pove-

dal na dogodku ob odprtju, 
na katerem je omenjeni ka-
mniški zbor tudi zapel, so 
podobe nastale naključno 
oziroma samodejno – po 
postopku cibakrom. »Po 
petdesetih letih so slike ne-

spremenjene, intenzivnih 
barv kot takrat, kar z dana-
šnjo barvno fotografijo tež-
ko dosežemo. To je bil tudi 
glavni razlog, da sem se od-
ločil po tolikem času svoje 
Galaksije, svoje izmišljeno 
vesolje, zopet predstaviti.«

Take kot pred 
petdesetimi leti
Ana Jagodic Dolžan

Domžale, 3. junij 2023

DOMŽALEC

Razstava Marka Tirana je v galeriji nad Kavarno Veronika 
na ogled do konca maja, od ponedeljka do petka od 14.30 
do 18. ure. / Foto: Ana Jagodic Dolžan

Kamnik – Tokratni letni kon-
cert Simfoničnega orkestra 
Domžale - Kamnik je pote-
kal pod naslovom Pomladna 
prebujenja. Poslušalci v 
Domu kulture Kamnik in 
dan kasneje tudi v Kultur-
nem domu Franca Bernika v 
Domžalah so uvodoma pri-
sluhnili uverturi k operi Vi-
linsko dete Jurija Mihevca. 
Sledilo je nežnejše pomla-
dno prebujenje z Romanco 
za violo in orkester Maxa 

Brucha, ki jo je orkester iz-
vedel skupaj z violistko Geo 
Pantner Volfand, sicer re-
dno članico Simfoničnega 
orkestra RTV Slovenija.
Sledila je Simfonija št. 5 v B-
-duru, ki jo je avstrijski skla-
datelj Franz Schubert ustva-
ril pri rosnih 19 letih. 
Repertoar pa so zaključili s 
pomladno razigranim Capri-
cciom za orkester predstav-
nika mlade generacije do-
mačih glasbenih ustvarjalcev 
Tilna Slakana. Na tokratnem 
koncertu je za dirigentskim 

pultom prvič stal Zoran Bi-
čanin, ki je nasledil Slavena 
Kulenovića, s katerim je or-
kester sodeloval zadnje dese-
tletje. Bičanin je študij diri-
giranja zakl juči l  na 
Akademiji za glasbo v Lju-
bljani, pred tem pa tudi ma-
gisterij iz violončela. Od leta 
2017 je zaposlen na Konser-
vatoriju za glasbo in balet 
Ljubljana, kjer poučuje vio-
lončelo in komorno glasbo. 
Kot dirigent sodeluje tudi s 
Simfoničnim orkestrom 
RTV Slovenija.

Na letnem koncertu konec aprila se je Simfonični orkester Domžale - 
Kamnik prvič predstavil pod vodstvom novega dirigenta Zorana Bičanina.

Pomladna prebujenja

Aleš Senožetnik

Simfonični orkester Domžale - Kamnik pod vodstvom dirigenta Zorana Bičanina  
/ Foto: Aleš Senožetnik

Prireditev so pripravili 
sedanji in nekdanji 
dijaki ter zaposleni.
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Kamnik, Podčetrtek – Druži-
ne z otroki, mladostniki in 
odraslimi z motnjami v du-
ševnem razvoju se vsako-
dnevno srečujemo z izzivi 
vključevanja v okolje. Tem-
po življenja, ki ga danes živi-
mo, zahteva od nas vedno 
več, zato sta toliko pomemb-
nejša znanje, ki ga svojci pri-
dobimo na seminarjih v po-
govorih s strokovnjaki, in iz-
menjava izkušenj med ude-
leženci.
Društvo Sožitje Kamnik vsa-
ko leto izvede pester nabor 
programov za razbremeni-
tev družin, njihovo regene-
racijo, navezavo novih soci-
alnih stikov, spoznavanje 
novih krajev in pridobivanje 
novih znanj. Mednje spada 
tudi seminar ob koncu te-
dna, ki se ga trudimo izvesti 
na različnih lokacijah po 
Sloveniji in se pri njegovi iz-
vedbi povezujemo s strokov-
njaki s področja zakonodaje, 
družinskih odnosov, izzivov, 
ki jih prinaša odraščanje na-
ših otrok, udejanjanje njiho-
vih pravic in možnosti za 
polno življenje, njihovo biva-
nje zunaj matične družine, 
kako bo poskrbljeno za otro-
ka, ko sami ne bomo več 
zmogli, vprašanja in dileme, 
na katere ni enoznačnih in 
dokončnih odgovorov.
Naši seminarji se že dolga 
leta začenjajo ob četrtkih in 
zaključujejo z nedeljo. V 
tem času sta za starše in 
skrbnike organizirani dve 
obvezni predavanji, anima-
cijo naše mladine pa v tem 
času prevzamejo naši pro-
stovoljci. Ves preostali čas je 
namenjen druženju, izle-
tom v okolico, ogledu zna-

menitosti ,  družabnim 
igram, športnim dejavno-
stim, plesu, skratka sprosti-
tvi. Večer pred odhodom je 
namenjen evalvaciji progra-
ma, oceni primernosti pre-
davanj in novim predlogom 
ter željam za prihodnje leto. 
Resnemu zaključku progra-
ma vedno sledi zabavni del s 
karaokami, šaljivimi igrami, 
plesom, medsebojnim obda-
rovanjem, kar utrdi prijatelj-
stva in ustvari zgodbe, ki jih 
odnesemo s seboj domov, 
novim izzivom naproti.
Letošnji seminar je potekal 
od 4. do 5. maja. Udeležilo 
se ga je 42 članov društva. 
Medse smo povabili dve pre-
davateljici – Nado Polajžer s 
temo Starš – šef ali mentor 
ter Matejo Bobek, ki je sku-
paj z udeleženci raziskovala 
vpliv zvoka različnih inštru-

mentov, kot so zvočne skle-
de, zvončki, gong, na naše 
počutje in zdravje. V tem 
času so naši mladi udeležen-
ci ustvarjali likovne izdelke 
in jih ponosno predstavili 
svojim staršem.
Naše bivanje v Termah Oli-
mia je sovpadlo z Dnevom 
vina in čokolade v Podčetrt-
ku in razigrana družba se je 
podala na koncert Dejana 
Vunjaka in okušanje čokola-
dnih dobrot.
Ker je sonce vse dni prešerno 
grelo z neba, smo prosti čas 
izkoristili za plavanje in spre-
hode ali ob kavici in klepetu 
zgolj uživali, za nekaj dni 
razbremenjeni svojih vsak-
danjih obveznosti in prizade-
vanj v zagotavljanju varne in 
hkrati vključujoče prihodno-
sti svojih otrok z motnjami v 
duševnem razvoju.

V začetku maja je v Termah Olimia potekal letošnji izobraževalni konec 
tedna Društva Sožitje Kamnik.

Izobraževalni 
konec tedna

Utrinek z ustvarjalne delavnice / Foto: Društvo Sožitje Kamnik

Irena Bizjak

Kamnik – »Če pristni je če-
belji med, je prava to nebe-
ška jed. Otroci se po njem 
krepe in starši se po njem 
rede. Vsak med pa nima te 
lastnosti, saj tudi medu 
umetnega je dosti. Kar čebe-
lica nam da, to nas poživi in 
okrepča.«
Čebelarstvo je močno zasi-
drano v slovensko zavest. 
Slovenski čebelarji so bili pi-
onirji sodobnega čebelar-
stva. Iz Slovenije je prišla po-
buda za svetovni dan čebel, 
ki ga od leta 2018 zaznamu-
jemo 20. maja. Skrb za čebe-
le, ki so zelo pomembne tudi 
za obstoj človeštva, prehaja 
iz roda v rod in čebelarstvo 
še danes predstavlja način 
življenja več kot 12.000 Slo-
venkam in Slovencem, ki ne-
gujejo to dejavnost. V Slove-
niji se njihovega izjemnega 
poslanstva ljudje dobro zave-
dajo, zato je čebelarstvo 
močno zasidrano v sloven-
sko tradicijo. Cvetoči travni-
ki in gozdovi so domovanje 
kranjske sivke, avtohtone 
slovenske vrste čebele. Odli-
kujejo jo lastnosti, kot so 
krotkost, delavnost, skro-
mnost in odličen smisel za 
orientacijo.
Poleg skrbi za čebele in pri-
delavo medu so s čebelar-
stvom povezane tudi kultu-

ra, ljudska umetnost na 
panjskih končnicah ter skrb 
za zdravje in dobro počutje s 
čebeljimi produkti. Čebelar-
stvo v Sloveniji pa ni priso-
tno le na podeželju, vse po-
membnejši postajajo tudi 
urbani čebelnjaki.
Na pobudo čebelarjev v Slo-
veniji vsak tretji petek v me-
secu novembru v šolah in 
vrtcih pripravimo tradicio-
nalni slovenski zajtrk, kjer 
otroci za zajtrk dobijo tudi 
med. Tej pobudi smo se pri-
družili tudi v Vrtcu Antona 

Medveda v Kamniku. V 
enoti Rožle nas je obiskal 
čebelar, ki je otrokom in 
vzgojiteljicam na preprost 
in zanimiv način predstavil 
čebele in poklic čebelarja, z 
otroki pa smo izvedli tudi 
nekaj dejavnosti na temo 
čebel.
Na ta način že od mladih 
nog ozaveščamo otroke o po-
menu in neprecenljivi vre-
dnosti čebel ter njihove vlo-
ge pri ohranjanju biotske 
raznovrstnosti ter ohranja-
nja zdravja.

Čiška Podnar

Svetovni dan čebel smo zaznamovali tudi v kamniškem vrtcu.

Dan čebel v vrtcu

29. 5. 2023  I 19.30
DOM KULTURE

KAMNIK MOJEKARTE.SI
VSTOPNICE:

Nakup vstopnic preko portala mojekarte.si,
blagajni Doma kulture Kamnik

ter prodajnih mestih OMV in Petrol.

medijski pokrovitelj
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Kamnik – O knjigi, Greti, 
grehu, vpletenih likih in po-
ložaju ženske nekoč in da-
nes se je z avtorico pogovar-
jala Breda Podbrežnik Vuk-
mir, direktorica knjižnice. 
V torek, 16. maja, so obisko-
valci v pogovoru z avtorico 
izvedeli veliko zanimivega o 
Greti, njenih »grehih«, 
zgodbi in usodi ter o pogle-
du na svet in življenje, kot 
ga ima avtorica knjige Ur-
ška Klakočar Zupančič, ki je 
sicer pravnica in političar-
ka, trenutno pa kot prva 
ženska pri nas predsednica 
Državnega zbora Republike 
Slovenije.
Osebno meni, da bi morali 
na življenje gledati pozitivno 
in spodbudno ter ne dopu-
stiti, da klonemo ob težavah. 
Svojo knjigo zato namenja 
vsem ženskam, še posebno 
tistim, ki so bile in so vztraj-
ne, pogumne, močne in ki 
konstruktivno pristopajo k 
izzivom življenja. V Greti, 
pa čeprav gre za književni 
lik, postavljen v 17. stoletje, 
ko so na Slovenskem ženske 
zaradi različnih vzrokov še 

gorele na grmadi, se lahko 
danes najde marsikatera 
ženska. Greta je namreč 
ženska, ki izstopa iz povpre-
čja, ker zna brati, pisati, go-
voriti tuj jezik, razmišljati in 
ljubiti, zaradi tega pa v ži-
vljenju naleti na številne te-
žave. A vse do konca vedno 
znova najde voljo in moč za 
vztrajanje v življenju. Avtori-

ca meni, da je položaj žen-
ske še vedno premalo spo-
štovan in da je pripoved o 
Greti zgodba, v kateri se lah-
ko najdejo številne ženske. 
Pisanje ji predstavlja vir 
energije in piše že novo knji-
go, saj meni, da je o tem ob-
dobju pri nas napisanih le 
malo leposlovnih zgodovin-
skih knjig.

V Knjižnici Franceta Balantiča je potekala predstavitev knjige z naslovom 
Gretin greh, ki jo je napisala Urška Klakočar Zupančič.

Gretin greh, ki to ni

Katja Dolenc

Urška Klakočar Zupančič in Breda Podbrežnik Vukmir med 
sproščenim pogovorom z obiskovalci ob predstavitvi knjige 
Gretin greh / Foto: Katja Dolenc

Dan čebel v enoti Rožle / Foto: arhiv vrtca
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Kamnik – V sredo, 17. maja, 
se je na velikem odru Doma 
kulture Kamnik odvila izvr-
stna predstava dijakov dru-

gega letnika Gimnazije in 
srednje šole Rudolfa Maistra 
Kamnik (GSŠRM), ki so jo 
pripravili v sklopu izbirnega 
predmeta Interdisciplinarni 
tematski sklop 1 (ITS 1) – 
Vile ali lopata. A kot smo iz-
vedeli iz gledališkega lista, 
dijaki v začetku šolskega 
leta, ko so izbrali ta pred-
met, sploh niso vedeli, da 
bodo pred zaključkom šol-
skega leta morali nastopiti 
na pravem odru in pred jav-
no publiko ter se ob nastaja-
nju igre preizkusiti kot sce-
naristi, režiserji in igralci.
Skozi vse faze so jih vodili 

profesorji GSŠRM Alenka 
Hladnik, Andreja Sabati Šu-
ster, Milan Mandeljc in 
mentorica Anja Bezlova, 
vendar je končni izdelek 
povsem njihov. Pomagala je 

tudi številna ekipa Mladin-
skega centra Kotlovnica in 
Doma kulture Kamnik, kjer 
so dejansko začenjali spo-
znavati blišč in pasti odrskih 
desk in luči. Prve vaje, pouk, 
borbe z vilami in lopato, 
mentorji in s samim seboj 
pa so najprej potekale v šoli. 
Pri nastajanju so namreč 
morali premagovati številne 
pomisleke in prepričanja, se 
spopadati z govornimi teža-
vami, tremo in zadržanostjo, 
hkrati pa so na povsem ne-
šolski način spoznavali sami 
sebe in rasli iz tedna v teden, 
kar je nedvomno odličen 

»stranski produkt« omenje-
nega programa.
Kot pravijo profesorji, je iz 
vse te velike zmešnjave nasta-
la predstava, polna smeha in 
trpkih bodic, sestavljena iz šti-

rinajstih prizorov iz vsakda-
njega življenja mladostnikov 
v času, ko se sprašujejo, kdo 
sploh so. Dijaki so slikovito 
predstavili ljudi in situacije, s 
katerimi se srečujejo in imajo 

na njih vpliv, a ob tem začne 
vse bolj na plano prihajati nji-
hov notranji jaz … Nastopili 
so Miha Bogataj, Nina Cuder-
man, Žan Gerič, Aljaž Seljak, 
Matej Haler, Lara Kralj, Man-

ca Pristavec, Jaka Fabjan, Tia 
Kosec, Alen Berlec, Maks Je-
ran, Jan Luka Matičič, Lea 
Burja, Shreeya Griprasad, 
Tija Presekar, David Groznik, 
Samo Urankar in Dan Serp.

Dijaški variete z naslovom Kdo je Jaka? je postavil filozofsko vprašanje, na katero ni bilo lahko najti 
odgovora. Igra je bila napeta, duhovita in zabavna, nazadnje smo ugotovili tudi, kdo je Jaka …

Kdo je Jaka

Katja Dolenc

Šmarca – Preteklo soboto je 
v kulturnem domu v Šmarci 
potekala dobrodelna priredi-
tev Z roko v roki. Dogajanje 
se je začelo že v dopoldan-
skih urah, ko je bila na spo-
redu predstava Maček Muri 
išče kroniko Družinskega 
gledališča Kolenc, nato pa so 
potekale delavnice oz. ani-
macije za otroke in mlade 
pod mentorstvom Tine To-
nin. »Prvič doslej smo se od-
ločili za celodnevni dogodek, 
saj to za nas tudi organiza-
cijsko predstavlja precejšen 
zalogaj,« je povedal glavni 
organizator Simon Zorman, 
ki takšne prireditve pripra-
vlja že dobro desetletje.
Vrhunec je nastopil v večer-
nih urah, ko so na oder doma 
v Šmarci stopili člani skupine 

The Eccentrics. Ela Zupin, 
Miha Šoštar, Lea Hauptman, 
Uroš Koščak in Tadej Zor-
man so zbrane ogreli z vsem 
dobro znanimi rok »koma-
di«. V večeru, ki sta ga pove-
zovala Ana Lavrič in Anže 
Zorman, pa sta nastopila še 
pevka Nastja Rudolf in ženski 
komorni pevski zbor Vox An-
nae iz Tunjic.
Izkupiček tokratnega dogod-
ka bo šel v sklad fundacije 
Deželak junak, ki zbira sred-
stva za letovanje otrok. »V 
preteklosti smo pomagali že 
različnim organizacijam in 
posameznikom, letos pa smo 
se odločili pridružiti se akciji 
Mihe Deželaka, saj so se nas 
dotaknile zgodbe otrok, ki 
smo jih slišali, zato smo skle-
nili, da še mi prispevamo svoj 
kamenček v mozaik,« je po-
vedal Simon Zorman.

Aleš Senožetnik

Skupina The Eccentrics je s prijatelji in 
podporniki tokrat zbirala sredstva za letovanje 
otrok iz socialno ogroženih družin.

Z dobrodelnostjo 
za letovanje otrok

Kamnik – Člani Lions kluba 
Kamnik tudi letos organizi-
rajo pomladni klubski večer 
na gradu Zaprice, kamor va-
bijo svoje člane, podpornike 

in prijatelje. Večer, ki je na-
menjen prijateljskemu dru-
ženju ob ritmih zasedbe Kri-
stina Oberžan & Band, bo 
tudi dobrodelno obarvan.
Vljudno vabljeni 31. maja ob 
19. uri na grad Zaprice.

Pomladni večer Lions 
kluba
Aleš Senožetnik

NA SVOJ PAMETNI TELEFON SI LAHKO 
NAMESTITE APLIKACIJO SMETAR

Občanke in občane obveščamo o možnosti uporabe koledarja odvozov odpadkov z aplikacijo SMETAR, 
ki si jo lahko namestite na pametni telefon. S pomočjo aplikacije Smetar lahko enostavno spremljate, 
kdaj bo na vašem naslovu izvedeno praznjenje črne posode (mešani komunalni odpadki), posode z 
rumenim pokrovom (mešana odpadna embalaža), posode z modrim pokrovom (papir in karton) 
in opcijsko rjave posode (biološko razgradljivi odpadki), če jo posedujete oziroma ne kompostirate v 
lastnem vrtu z uporabo hišnega kompostnika. Prav tako si lahko nastavite opomnik, da vas aplikacija 
predhodno opozori, kdaj bo na vrsti praznjenje določene posode za ločeno zbiranje odpadkov.

POGOJI UPORABE:
• Android 5.0 in več,
• namestitev v trgovini Google Play,
•  aplikacije ni možno namestiti na telefone znamke Huawei, ki ne podpirajo trgovine Google Play,  

in na telefone iPhone.

     NAMESTITEV APLIKACIJE

   Trgovina Google Play → Smetar → Prenesi oz. namesti

Več o uporabi aplikacije lahko preberete na spletni strani www.smetar.si.
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Pri nastajanju so dijaki morali premagovati 
številne pomisleke in prepričanja, se spopadati z 
govornimi težavami, tremo in zadržanostjo, 
hkrati pa so na povsem nešolski način 
spoznavali sami sebe in rasli iz tedna v teden, 
kar je nedvomno odličen »stranski produkt« 
programa.

Po zaključeni predstavi so se na odru predstavili vsi dijaki, vsi profesorji, mentorica ter vile in lopata ... / Foto: Katja Dolenc

The Eccentric na dobrodelnem koncertu v Kulturnem domu 
Šmarca / Foto: Aleš Senožetnik

Kamnik – Kamniška kultura 
je bogatejša za še en abo-
nma. V Domu kulture Ka-
mnik so namreč pripravili 
abonma Potovalci, name-
njen zlasti mladim – najstni-
kom zadnje triade osnovne 
šole in srednješolskim prvo-
šolcem.
Že v tej, iztekajoči se sezoni 
so v okviru abonmaja pripra-
vili tudi dve predstavi. Prej-
šnji teden je je bila na spore-
du Neustrašna raziskovalka, 
v ponedeljek, 12. junija, pa 
bo oder doma kulture gostil 
Boštjana Gorenca - Pižamo s 

predstavo Slovenski klasiki.
Predstave so na sporedu ob 
18.15. Abonma je namreč 
prilagojen voznemu redu 
kamniškega vlaka – od tod 
tudi ime Potovalci. Ob šestih 
popoldne namreč na zadnjo 
železniško postajo Kamnik 
Graben pripelje vlak. Od po-
staje pa je le nekaj minut 
hoje do vrat doma kulture.
V naslednji sezoni si je eki-
pa Doma kulture Kamnik 
zadala še večji cilj. Povezati 
želijo mesta ob kamniški že-
leznici in tako skupaj s Poto-
valci obiskati še Mestni kino 
Domžale in KUD France 
Kotar v Trzinu.

Novi abonma za mlade
Aleš Senožetnik
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Kamnik – Prva dva dneva tek-
movanja, ki je gostilo nekaj 
manj kot tristo lokostrelcev 
in triintridesetih držav, sta 
potekala na lokostrelcem do-
mači lokaciji, na mekinj-
skem stadionu. V deževnem 
vremenu, ta lokostrelce za 
razliko od vetrovnega ne ovi-
ra preveč, so potekale kvalifi-
kacije in pa v soboto tudi zak-
ljučni del tekmovanj v kate-
goriji do 18 in do 21 let. Na 
zmagovalni oder se je zavih-
tela sedmerica slovenskih lo-
kostrelk in lokostrelcev. Med 
njimi je bil, v kategoriji do 18 
let, tudi član domačega kluba 
Oskar Gnidovec. Varovanec 
trenerja Luke Gjurina je v 
olimpijski disciplini ukrivlje-
ni lok zaostal le za Čehom 
Lukasom Fritschem.

Finale prvič v 
Arboretumu
Čeprav so vsi lokostrelci z iz-
kušenimi organizatorji na 
čelu držali pesti za sonce, je 
tudi nedeljski finale potekal 
na tih deževen dan. Tako iz 
objektivnih razlogov niso bili 

izkoriščeni vsi potenciali idi-
ličnega prizorišča v Arbore-
tumu Volčji Potok. »Ob 
sončnem vremenu bi se, 
prepričan sem, tu zbralo pre-
cej več gledalcev in pa tudi 
naključno mimoidočih obi-
skovalcev parka, ki bi se tako 
spoznali s tem res atraktiv-
nim športom. Ta ima na 
Kamniškem že dolgo tradici-
jo,« nam je povedal vsestran-
ski Luka Gjurin iz Lokostrel-
skega kluba Kamnik. 
Kamniški lokostrelci so bili 
zaradi dežja primorani odpo-

vedati napovedan pester 
spremljevalni program za 
gledalce. »Pa prihodnje leto. 
Kulisa tu je res prava, že dol-
go smo imeli za finale v mis-
lih prav Arburetum,« je še 
dodal Gjurin. Potencial loko-
strelstva pri promociji desti-
nacije in slovenskega turiz-
ma so prepoznali tudi v 
Slovenski turistični organiza-
ciji, ta je bila z blagovno 
znamko I feel Slovenia po-
memben partner dogodka.
Najuspešnejši tekmovalec fi-
nala je bil član kamniškega 

kluba Den Habjan Malava-
šič. Zmagovalec posamične 
in ekipne tekme – na tej je 
moči združil s klubskima ko-
legoma Žigo Ravnikarjem in 
Miho Rožičem – v olimpijski 
disciplini ukrivljeni lok po 
tekmi ni imel veliko časa za 
proslavljanje, saj je lovil let za 
Kitajsko. V Šanghaju je bila 
namreč med 16. in 21. ma-
jem na sporedu tekma sve-
tovnega pokala. Ob že ome-
njenih stopničkah Habjana 
Malavašiča, Jevšnika ter moš-
ke ekipe v disciplini ukrivlje-
ni lok so v Volčjem Potoku 
na zmagovalni oder izmed 
Slovencev stopili še Matija 
Aljaž Brenk (1. mesto, sesta-
vljeni lok), Žiga Ravnikar (2. 
mesto, ukrivljeni lok), moška 
zasedba (1. mesto, sestavljeni 
lok), v kateri je bil poleg 
Brenka in Jevšnika še Matija 
Rožič, ter ženska ekipa (2. 
mesto, ukrivljeni lok) v posta-
vi Urška Čavič, Žana Pintarič 
in Ana Umer. Razlogov za 
zadovoljstvo je imel torej slo-
venski selektor Gregor Kon-
čan, tudi nepogrešljivi član 
Lokostrelskega kluba Ka-
mnik, več kot dovolj.

Med 12. in 14. majem je na mekinjskem Stadionu prijateljstva in v Arboretumu Volčji Potok potekala 
sedma izvedba mednarodnega lokostrelskega tekmovanja Veronikin pokal.

Odlični tudi domači

Den Habjan Malavašič / Foto: Miro Hrkalović, arhiv organizatorja

Damijan Rifl

Osijek – Da je Duplica z Ba-
kovnikom tisti del Kamnika, 
ki je neusahljiv vir športnih 
talentov v panogah z največ-
jim globalnim dosegom, bi 
najbrž težko kdo oporekal. 
Ne nazadnje od tod prihaja 
doslej edini kamniški udele-
ženec svetovnega nogome-
tnega prvenstva Suad File-
ković, Miro Alilović je aktu-
alni trener članske košarkar-
ske ekipe ljubljanske Cede-
vite Olimpije, Jan Zemljič 
pa vse bolj pomemben člen 
košarkarskega prvoligaša 
Helios Suns iz Domžal. In 
še bi lahko naštevali. Na lis-

to dupliških upov, ki se 
vztrajno prebijajo v ospredje 
najbolj množičnih športov, 
je vsekakor treba dodati na-
miznoteniškega igralca 
Luko Jokića. Mladenič z 
Duplice – v začetku prej-
šnjega meseca je dopolnil 15 
let – je namreč ta hip naj-
boljši kadet v Sloveniji. Član 
namiznoteniške sekcije 
mengeškega ŠD Partizan je 
nase v izostreni mednarodni 
konkurenci nazadnje opozo-
ril konec aprila na Odprtem 
prvenstvu Hrvaške v Osije-
ku. Tam je z ekipo in v moš-
kih dvojicah osvojil tretje 
mesto, v posamični konku-
renci pa je bil finalist. V na-

petem boju za zmago na tur-
nirju, kjer se je zbrala evrop-
ska kadetska elita, je premoč 
moral priznati le Grku Gi-
anniju Koutru. V odločil-
nem petem nizu je učenec 
devetega razreda OŠ Marije 
Vere že vodil z 10 : 9 in bil le 
točko oddaljen od velike 
zmage. Na koncu je Grk sla-
vil s 14 : 12. »Ni veliko manj-
kalo. Vsekakor je to doslej 
moj največji mednarodni 
uspeh,« nam je Luka zaupal 
po enem izmed treningov 
pod vodstvom trenerja Davi-
da Orešnika. Slednji je Lu-
kov trener že dobro desetle-
tje. Med drugim vodi drugo 
mengeško ekipo, ki nastopa 

v drugi slovenski članski 
ligi. »V tej se kalijo naši mla-
di perspektivni igralci, med 
njimi je seveda tudi Luka. 
Dobro mu gre, namiznote-
niški lopar mu je bil položen 
praktično v zibelko, saj je 
njegova družina z dedkom 
Željkom Djurićem na čelu 
močno vpeta v namiznoteni-
ški šport,« s komplimenti 
na račun Jokića in njegove 
družine ne skopari izkušeni 
trener. Luka v naslednjih 
dneh s kadetsko reprezen-
tanco potuje na mednarodni 
turnir na Češko, vrhunec se-
zone pa ga čaka julija na 
evropskem prvenstvu v polj-
skih Gliwicah.

Slovenski kadetski namiznoteniški reprezentant z Duplice je navdušil na Odprtem prvenstvu 
Hrvaške. Julija ga čaka evropsko prvenstvo na Poljskem.

Jokić znova opozoril nase

Kamnik – Tenis klub Ka-
mnik bo v soboto, 3. junija, 
in v nedeljo, 4. junija, v so-
delovanju s Športno zvezo 
Kamnik in Zavodom za 
šport Kamnik organiziral 
drugo občinsko prvenstvo v 
tenisu za člane in članice. 
Po dolgih letih so se v klu-
bu lani odločili, da to tek-

movanje obudijo, izpeljali 
so prvo izvedbo. Tekmova-
nja se je sicer udeležilo bolj 
malo igralcev, a v klubu se 
zavedajo, da je vsak začetek 
težak, letos pričakujejo več-
jo udeležbo. Tekmovanja se 
lahko udeležijo vsi, ki imajo 
stalni naslov bivanja v obči-
ni Kamnik in so stari vsaj 
18 let. Tekmovanje bo orga-
nizirano za različne staro-

stne skupine: moški bodo 
igrali v kategorijah do 25 
let, do 35 let, do 40 let, do 
45 let, do 50 let, do 55 let, 
do 60 let do 65 let in nad 
65 let, ženske pa v kategori-
jah do 25 let, do 35 let, do 45 
let, do 55 let in nad 55 let. 
Finalista vsake kategorije 
prejmeta pokal, vsi ostali pa 
manjše praktične nagrade. 
Rok za prijavo je sreda, 31. 

5. 2023, razpis tekmovanja 
in prijavnico lahko najdete 
na spletni strani Tenis klu-
ba Kamnik (www.tkka-
mnik.si, Tekmovanja, Ob-
činsko prvenstvo), že nas-
lednji dan po prijavi pa bos-
ta na klubski spletni strani 
objavljena žreb in razpored 
tekem. Vse podrobnejše in-
formacije lahko dobite na 
064 176 600.

Drugo občinsko prvenstvo

Damijan Rifl

Matjaž Pogačar

Kamnik – Konec aprila je na 
ledeniku Kitzsteinhorn nad 
Kaprunom potekal finale 
evropskega pokala v disci-
plinah prostega sloga de-
skarjev na snegu. Med če-
tverico nastopajočih Sloven-
cev je bil tudi Aljaž Sladič iz 
Stranj. Član slovenske mla-
dinske reprezentance je v 
Avstriji prvič v karieri osvo-
jil točke evropskega pokala. 
V snežnem žlebu je bil 
dvakrat deseti, v skokih pro-
stega sloga in snežnem par-
ku pa 24. in 25. Predvsem 
na preizkušnjah v tako ime-
novanih »park« disciplinah 
(skoki, park) je bila konku-
renca zelo močna, mladi 
slovenski deskarski up pa je 
bil obakrat celo pred vrati fi-
nala. Da je ob zaključku se-

zone v odlični formi, je do-
kazal tudi na aprilskem dr-
žavnem prvenstvu na Vog-
lu, kjer je osvojil mladinski 
državni naslov in članski 
bron v snežnem parku ter 
mladinski bron v skokih 
prostega sloga. Ob tekmo-
vanjih pod okriljem Medna-
rodne smučarske in deskar-
ske zveze (FIS) je mladi Sla-
dič to sezono nastopil tudi 
na Olimpijskem festivalu 
evropske mladine v Italiji 
(Zoncolan), kjer se je v 
snežnem parku zavihtel 
med elitno deseterico, sezo-
no pa je na predzadnji 
aprilski dan zaključil v Hin-
tertuxu. Na Tirolskem lede-
niku je zaključno preizkuš-
njo serije Zillertall Välley 
Rälley končal na četrtem 
mestu v svoji starostni kate-
goriji.

Prve točke za Sladiča
Damijan Rifl

Nogometni klub Kamnik, Cankarjeva 23, Kamnik

Ljubljana, Kamnik – Že tradicionalno so bili na dobrodel-
nem teku Wings for Life – Krila za življenje uspešni tudi 
kamniški tekači. Posebna tekaška preizkušnja se za udele-
ženca konča, ko ga ujame »ciljna črta«, v tem primeru ved-
no hitreje vozeči se avtomobil organizatorja. Najdlje je pred 
zasledovalnim vozilom (40,16 km) bežal triatlonec Mark 
Mandič. Dosegel je absolutno 13. razdaljo v Sloveniji in 454. 
na svetu, tek je namreč hkrati potekal v sedmih državah. 
»Malce mi je zmanjkalo do želene maratonske razdalje, vo-
zilo me je ujelo v Zalogu pri Cerkljah,« je povedal član TK 
Utrip, ki ima to sezono v svoji panogi, triatlonu, najvišje ci-
lje. »To so seveda prva mesta, zmage!« je odločen Kamni-
čan. Drugi najhitrejši tekač s Kamniškega na globalnem do-
brodelnem tekaškem dogodku – fundacija Wings for Life je 
doslej podprla 276 projektov, ki se sistematično ukvarjajo z 
iskanjem zdravila za poškodbe hrbtenjače – je bil v Ljubljani 
živeči Tuhinjec Matej Bajde (38,07 km, 20. mesto), med naj-
boljšo trideseterico pa je končal še Mandičev triatlonski ko-
lega Leon Obreza iz TK Trisport (37,87 km, 21. mesto). Tok-
ratnega teka se je sicer pri nas udeležilo 3.500 tekačev. D. R. 

Najdlje je bežal Mark Mandič
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Kamnik – Že po osvojenem 
naslovu državnih prvakinj 
je bilo jasno, da se Gašper 
Ribič, ki je na klopi zame-
njal obolelega Gregorja 
Rozmana, vrača k drugi 
moški kamniški ekipi, 
hkrati pa bo še naprej 
skrbel za mlajše selekcije 
Calcita Volleyja. Prav tako 
zdravstveno stanje Rozma-
nu še vedno ne dovoljuje, 
da bi nadaljeval svojo pot v 
prvi kamniški ekipi, zato so 
bili v vodstvu kluba prisilje-
ni poiskati novo trenersko 
moč. Izbor je padel na izku-
šenega Najdiča, ki je bil v 
zadnjih petnajstih letih, z 
eno dvoletno prekinitvijo, 
trener mariborskih odboj-
karic, s katerimi je osvojil 
sedem naslovov državnih 
prvakinj in šest pokalnih 
naslovov.
»Na Maribor me vežejo lepi 
spomini, ki jih bom za ved-

no ohranil v spominu. Prišel 
je čas za nove izzive in v Ka-
mniku sem ga tudi našel. 
Želim nadaljevati delo, ki so 
ga v klubu zastavili v zadnjih 
štirih letih, ko so bili štiri-
krat zaporedoma državni pr-

vaki,« je ob prihodu v Calcit 
Volley dejal Najdič, ki je bil 
tri leta tudi selektor sloven-
ske ženske reprezentance, s 
katero se je leta 2015 kot prvi 
uvrstil na evropsko prven-
stvo.

Izkušeni Mariborčan, ki je 
bil dolgo tudi slovenski od-
bojkarski reprezentant, bo s 
Kamničankami ob obeh do-
mačih tekmovanjih in sre-
dnjeevropski ligi igral tudi v 
kvalifikacijah lige prvakov.
»Vsako tekmovanje predsta-
vlja svoj izziv. Zame so vsa 
tekmovanja enakovredna in 
ne glede na to, v katerem 
bomo igrali, bomo morali 
dati od sebe maksimum. V 
vseh tekmovanjih se bomo 
trudili, da pridemo čim dlje 
oziroma kar do konca. Skozi 
vso športno kariero me vodi-
jo red, delavnost in discipli-
na. Čez to ne grem. Tako 
pridemo do rezultatov,« je 
še dejal Najdič, ki ga bo v 
novi sezoni pričakala spet 
nekoliko prenovljena ekipa 
Calcita Volleyja. V kakšni za-
sedbi bodo odbojkarice igra-
le, bo znano v prihodnjih 
dneh, tako kot tudi to, kdo 
bo na klopi moške kamniške 
ekipe.

Miha Štamcar

Bruno Najdič / Foto: Calcit Volley

Duplica – Člani Teniškega 
kluba Kamnik, ki imajo na 
voljo šest igrišč, so tokrat se-
zono igranja na prostem od-
prli nekaj dni pred kolegi iz 
Teniškega kluba Duplica – 
ti uživajo na osmih pešče-
nih igriščih. Tako Pod Skalo 
kot na Virtusu je pestro tudi 
v rekreativno-tekmovalnem 
smislu. Dupličani so pred 
prvim obilnim majskim de-
ževjem pod streho že spravi-
li uvodni klubski turnir, me-
morial Maxa Keržiča, ki sta 

ga dobila Regina Jerman in 
Matej Habjanič. »Do konca 
sezone bomo organizirali še 
tri turnirje za posameznike 
ter tri za dvojice. Najboljši 
se bodo pomerili še na 
zaključnem turnirju. Če bo 
šlo vse po načrtu – beri: 
nam bo služilo vreme – 
bomo sezono s t. i. šampa-
njec turnirjem dvojic skleni-
li na zadnji septembrski 
dan,« nam je povedal Jože 
Resnik iz TK Duplica, kjer 
pa je že tradicionalno zelo 
pestro tudi ligaško dogaja-
nje. V sedmih klubskih li-

gah nastopa nekaj manj kot 
osemdeset rekreativcev. V 
najmočnejši je eden izmed 
glavnih favoritov za skupno 
zmago v Komendi živeči 
Dupličan Matjaž Prešeren, 
ki je na prvo majsko soboto 
z zmago nad Karlom Rei-
snerjem (6 : 2, 6 : 3) iz 
Vrhpolja pri Kamniku osvo-
jil zimsko rekreativno ligo v 
sosednjem Mengšu. Preše-
ren tako kot Reisner ne 
nastopa samo v najboljši 
dupliški, pač pa tudi v naj-
boljši kamniški teniški ligi. 
Pa po zimskem mengeškem 

naslovu in očitno dobri for-
mi cilja še na »dvojno kro-
no« na prostem in prestižna 
naslova ob Nevljici in Bistri-
ci? »Obe kamniški letni ligi 
sta precej močnejši od men-
geške zimske. Menim, da je 
prvi favorit za zmago v obeh 
Luka Koželj. Se bom pa ma-
ksimalno potrudil. Ob dob-
rih igrah se bo to pokazalo 
tudi na lestvici,« napoveduje 
izkušeni član TK Duplica, ki 
je prve teniške korake nare-
dil v Kamniku, kot aktivni 
tekmovalec pa je bil večji del 
kariere član TK Domžale.

Damijan Rifl

Tilen Sadar in Matija Sedeljšak / Foto: Karate Klub Virtus Duplica

Slovenske Konjice – V začetku maja je v Slovenskih Konjicah 
potekala druga državna pokalna tekma Karate zveze Slove-
nije, na kateri je sodelovalo 488 tekmovalcev iz 52 sloven-
skih klubov. Med njimi je bilo tudi šest članov Karate kluba 
Virtus Duplica pod vodstvom trenerja Vladimirja Staniča, ki 
so zastopali kamniške barve. Tilen Sadar je zasedel tretje 
mesto (člani borbe -75 kg), tretji pa je bil tudi Matija Sedelj-
šak (člani borbe -84 kg). Nejc Kališnik je bil peti (mladinci 
borbe +76 kg), tako kot tudi Marko Gojdina (kadeti borbe 
-52 kg). Sedma sta bila Nace Kališnik, (mladinci borbe -57 
kg) in Ožbej Sedeljšak (mladinci borbe -76 kg). »Še vedno 
se pozna, da jim manjka tekmovalnih izkušenj, saj se zaradi 
covida-19 kar dve leti niso udeleževali tekmovanj. Se je pa 
na obeh zadnjih tekmah pokazalo, da so srčni borci in da v 
prihodnosti lahko pričakujemo še boljše rezultate,« je po 
zaključku tekmovanja povedal Stanič. Karateiste v teh dneh 
čaka še polaganje izpitov za pasove, po poletnih počitnicah 
pa jih čakajo novi tekmovalni izzivi. Do konca leta se bodo 
namreč udeležiili še dveh tekem. A. Se.

Odbojkarice Calcita Volleyja, ki so letos še četrtič zaporedoma osvojile naslov slovenskih državnih 
prvakinj, bo v prihodnji sezoni vodil Bruno Najdič. Do zdaj je bil 55-letni Mariborčan trener Nove 
KBM Branika.

Z Najdičem na klopi

Karateisti v Slovenskih Konjicah

Letos so v Teniškem klubu Kamnik aktivni kot že dolgo ne, zelo pestro pa je tudi pri njihovih kolegih 
le nekaj kilometrov južneje, v Teniškem klubu Duplica. Bo vlogo prvega favorita kamniških ligaških 
tekmovanj upravičil Luka Koželj?

Kdo bo najboljši rekreativec

TEK ŠTIRIH MOSTOV

VABLJENI NA 10 KM 
DOLG ŽUR

17. 6. 2023, ŠKOFJA LOKA
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Vabljeni na Križnikov pravljični festival 

Tokrat praznujemo tudi 600 let trga Motnik! 

Od srede, 7. 6., do sobote, 10. 6., v Kamniku,  
Motniku, na Vranskem in Trojanah

Sreda, 7. 6., ob 19. uri, dvorana nad kavarno Veronika, Kamnik:  
20 let VROČE ŽUPE z Rokom Koscem, Goranom Završnikom,  

Anejem Ivanušo in Gašperjem Selkom

Četrtek, 8. 6., petek, 9. 6., od 9. do 17. ure, sobota, 10. 6., od 
9. do 14. ure, Motnik: pripovedovalska delavnica Drevo življenja, 

Dijana Zorić, Ana Čorić in Srebrenka Peregrin 

Četrtek, 8. 6., ob 19. uri, Vransko, Kulturni dom:  
Križnik pred Križnikom: Literarno društvo LiVra, pripovedovalski 

večer za odrasle, pripovedujejo: Patrik Paul, Arnold Marko,  
Frenk Železnik, Miljana Sgerm, Boris Križnik, Vid Križnik,  

Teja Križnik, Maja Jerman

Petek, 9. 6., Motnik, ob 19. uri, park Pod lipami:  
JENKRET JE BIV … JEN Motnik: 600 let trga Motnik, pripovedujejo: 
Jože Keršič, Katja Preša, Boštjan Napotnik - Napo, duo Vroča župa, 

Verena Perko, Dijana Zorić, Liljana Klemenčič, Tjaša Koprivec;  
glasba Jože Prezelj

Sobota, 10. 6., ob 10. uri, Trojane, pred gasilskim domom: 
Boštjan Gorenc - Pižama in Goran Završnik: Čuknjene zgodbe

Sobota, 10. 6., od 14. ure dalje, Motnik, park Pod lipami in 
prireditveni prostor: od 14. ure dalje bodo v parku delavnice, 

igre, uganke ...
ob 14. uri: PODOBA GAŠPERJA KRIŽNIKA IN NJEGOVEGA  
KRAJA, ob 600-letnici Motnika; podelitev nagrad likovnega 

natečaja in odprtje razstave, pripovedovanje (Anže Slana, Petra 
Čičić, Mirjam Slanovec) in nastop učencev PŠ Motnik

ob 15. uri: Mladi Križnik med gorami in morjem:  
ob 600-letnici Motnika, nastopajo: Ajda Strniša, Jona Golob, Maša 

Kogovšek in Ella Poljanšek (OŠ Toma Brejca), Jakob Kuhar, Elma 
Šabotić (OŠ Marije Vere), Karolina Graj, Klara Ivančič Klemenčič  

(OŠ Stranje), Vanja Hočevar

ob 16. uri: lutkovna predstava Zgodba na gumbe,  
gledališče Zapik

ob 16.30: Peter Klepec dobi moč, Otroška folklorna skupine 
Verine zvezdice OŠ Marije Vere

ob 17. uri: lutkovna predstava Štrikec, izvedba: Zohn teater, 
Društvo LiVra Vransko, režija: Anuška Križnik

ob 18. uri, Motnik, Park Pod lipami, Križnik v družbi domačinov, 
pripovedovalski večer domačinov. Pripovedujejo: Jože Keršič,  

Marjan Semprimožnik, Petra Zupančič, Božo Zupančič, Majda Zupančič, 
Matevž Cene, Špela Regulj, glasba: Lea Boršič in Brigita Pintar

ob 19.30, Motnik, Kulturni dom Motnik: Med gorami in 
morjem – žgečkljivo, žgečkljive zgodbe za odrasle,  

pripovedovalci erotičnih zgodb: Anže Slana, Matic Maček, Rok 
Kušlan, Barbara Zonta, Ajda Špacapan in Dejvid Knežević.
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Brezje nad Kamnikom – Šti-
rinajstletni Ažbe Lužar je 
zahtevno tekaško preizku-
šnjo (skoraj 5-kilometrsko 
progo s 400 metri višinske 
razlike) premagal v pičlih 32 
minutah. Ob razglasitvi re-
zultatov je svojo zmago poja-
snil z besedami: »Zmaga ni 
bila vprašljiva, saj ni bilo no-
bene pametne konkurence,« 
kar je sicer naletelo na buren 
odziv navzočih sotekmoval-
cev, a neuradno smo izvede-
li, da se je fant na najbolj pe-
klenskem klancu zaradi hu-
dega napora boril z mislijo, 
da bi se raje predal, se ulegel 
na hrbet in malo posončil.
A misel na predajo so mu iz 
glave izbili hitro bližajoči se 
koraki njegovega očeta, Tea 
Lužarja. Da bi vendarle »na-
smodil« očeta, je zbral še za-
dnje atome moči in pohitel 
proti vrhu. Teo se je moral, 
hote ali ne, na koncu sprija-
znili zgolj z drugim me-
stom. A tudi to je bil zanj ve-
lik uspeh, saj se je po dveh 
letih, ko so ga pestile po-
škodbe, tako uspešno vrnil v 
sam vrh tekmovalne brez-
janske karavane.

Tretje mesto je zasedel vraž-
ji in neustavljivi Jože Grčar, 
ki je najbolj zvest, vztrajen 
in zagret privrženec tradicio-
nalnega teka. V 13 letih se 
lahko pohvali z izjemno 
konstantnim rezultatom, ki 
mu je skoraj vedno prinesel 
tudi zmagovalne stopničke.
Takoj za njim je ciljno črto 
pretekel mladi Miha Pavli, ki 
z rezultati iz leta v leto izka-
zuje svoj izjemni napredek. 
V treh letih je namreč svoj 
čas izboljšal za več kot 10 
minut.
Poleg Tea smo na progi kar 
tri leta pogrešali tudi Bojana 
Zvržino. Ne več rosno mlad, 
a trdne volje in dobre teka-
ške forme, je na vrh 940 
metrov visokega vaškega 
očaka pritekel v 45 minutah. 
Močan Prelesnikov klan je s 
šestim mestom kot prva 
ženska dopolnila najstarejša 
udeleženka Anka Starova-
snik. Na poti do cilja ji je 
prijazno delal družbo dobro-
dušni in vedno nasmejani 
Žan Grčar. Najmlajša teka-
čica Neža Pavli, ki še ni do-
polnila deset let, je na vrh 
pritekla kot osma, pot pa je 
letos premagala brez težav z 
orientacijo. Pri tem ji je bila 

nedvomno v pomoč tudi 
»tekaška metla« Mihela Ga-
brovec, ki je lepo sklenila le-
tošnje tekmovanje. No, v po-
sebni kategoriji »peš na 
Vovar v pasji družbi« velja 
omeniti še Aleša Arka, ki se 
je tokrat požrtvovalno odre-
kel dirki in prevzel vlogo 
pasje varuške.
Po predahu, objemih in če-
stitkah so se tekmovalci sku-
paj z navijači odpravili nazaj 
proti vasi, kjer jih je na Pre-

lesnikovi domačiji že čakal 
okusen Osolnikov golaž. Po-
globljena analiza teka in 
drugih »tekočih zadev« se je 
zaradi obsežne vsebine za-
vlekla v pozno popoldne. Ve-
dro razpoložene druščine ni 
pregnal niti roj razdraženih 
čebel, ki so poskrbele, da so 
se izbrancem nehote pove-
čali nosovi, ušesa in veke. 
Na srečo se je vse dobro kon-
čalo in dogodek vsem ostaja 
v lepem spominu.

Na Karlovo soboto, ko so bile oči svetovne javnosti uprte v dogajanje na britanskem dvoru, so 
Brezjani samosvoje okronali svojega kralja – 13. tek na Vovar je namreč postregel z novim nespornim 
zmagovalcem.

Brezjanski tek na Vovar

Bojana Lužar

Snovik – Kneippova dožive-
tja in ponudbo v letošnji to-
plejši sezoni v Termah Sno-
vik dopolnjujejo z edinstve-
nimi gozdnimi doživetji, ki 
so jih predstavili tudi na ne-
davni novinarski konferenci. 
Nastala so kot nadgradnja 
petega Kneippovega elemen-
ta – življenjskega ravnoves-
ja, ki po Kneippu povezuje 
preostale štiri elemente 
(vodo, gibanje, prehrano in 
zelišča) v celoto harmonije 
telesa in duha.
Predstavitev je povezovala Sa-
bina Bajt, o novih produktih 
so spregovorili Luka Brino-
vec, izvajalec velneških stori-
tev in gozdnih doživetij, idej-
na vodja in njihova snovalka 

Klavdija Hribar ter direktori-
ca Term Snovik Katarina Hri-
bar. Direktorica Hribarjeva 
nam je tudi zaupala, da je cilj 
novih programov nadaljnji 
razvoj trajnostnega turizma v 
Tuhinjski dolini ter spodbu-
janje prebivalcev in gostov k 
aktivni skrbi za njihovo 
zdravje in dobro počutje.
Gozdna doživetja so name-
njena tako otrokom kot od-
raslim. Za letošnjo sezono 
imajo predvidene štiri pro-
grame doživetij, krovna sta 
gozdno doživetje z meditaci-
jo ter zvočna kopel z gon-
gom v naravi z vajami pove-
zovanja. Otrokom pa 
namenjajo gozdno razisko-
valnico in ustvarjalnico, dva 
programa, ki sta oba izku-
stvene narave.

Edinstvena gozdna 
doživetja
Alenka Brun

Hrumenje in vonj bencinskih hlapov 
po kamniških ulicah

Desetletje od 1961 do 1970 
so v Kamniku močno zazna-
movale cestne dirke. Leta 
1961 je prizadevno Avto-mo-
to društvo Kamnik priredilo 
prvo republiško prvenstvo v 
treh motorističnih kategori-
jah: do 50 ccm, do 125 ccm 
in do 175 ccm. Tekmovale so 
še prikolice do 500 ccm in 
avtomobili – formule 3.
Dirke so potekale na treh 
različnih trasah. Prve na po-
sameznih dirkah pred letom 

1960 so vozili na krožni pro-
gi po samem središču Ka-
mniku. Naslednja – dvokilo-
metrska inačica se je začela 
pri transformatorski postaji 
na križišču Ljubljanske in 
Kovinarske ceste, nato je šla 
po Ljubljanski cesti do nek-
danje gostilne Bevc, kjer se 
je usmerila proti Titanu in 
se vračala po Kovinarski ce-
sti. Tretja – sedemkilometr-
ska različica je šla po Pod-
gorski cesti, nato po 
Korenovi in nazaj po Lju-
bljanski cesti. Na taki trasi 
so vozili le na zadnji dirki 
leta 1970.

Z drugim mestom v katego-
riji 50 ccm je leta 1961 napo-
vedal svoj pohod na najvišja 
mesta v naslednjih sezonah 
komaj 16-letni Janko Štefe, 
tekmovalec, ki je vozil To-
mosov motor za domači ka-
mniški klub. Že naslednje 
leto je bil Štefe zmagovalec 
kategorije do 50 ccm in tretji 
v kategoriji do 125 ccm. Sku-
paj je osvojil devet državnih 
prvenstev ter cel niz uvrsti-
tev na drugo mesto.
V nekdanjih časih so moto-
ciklistične dirke potekale na 
navadnih cestah, in ne na 
posebnih poligonih. Tekmo-
vanja so bila ob nedeljah ter 
treningi v soboto in nedeljo 
dopoldne. Tekme so bile 
sprva maja, nato julija in se 
leta 1964 ustalile v juniju. 
Na kamniško tekmovanje se 
je iz leta v leto prijavljalo ve-
dno več motoristov iz drugih 
držav. Večini tekmovalcev je 
moto šport pomenil le pro-
stočasno dejavnost, nekateri 
pa so poskušali iz tega tudi 
kaj zaslužiti. Startnine so 
dobili povrnjene, finančne 
nagrade so jim pripadle za 
prva tri mesta. Tako so se 
nekateri tekmovalci selili po 
Evropi od tekme do tekme. 
Kako zelo priljubljene so 

bile dirke, priča podatek, da 
si jih je ogledalo kar do 
20.000 gledalcev! Bili so 
razporejeni ob celotni trasi, 
varovalnih ograj pa takrat še 
ni bilo. Nekateri gledalci so 
se prav tako selili od enega 
do drugega prizorišča. Naj-
bolj zagrizeni so na dirke 
potovali z lastnimi motorji 
in so si po končani dirki – še 
preden so cesto ponovno od-
prli za promet – dali duška z 
dirjanjem po tekmovalnih 
progah.
V letih 1968 do 1970 so ka-
mniški organizatorji trikrat 
pripravili mednarodno tek-
movanje za Nagrado Kamni-
ka. Tokrat so tekmovali tudi 
v kategorijah do 350 ccm in 
do 500 ccm. Za prvo edicijo 
jim je uspelo privabiti tudi 
takratno veliko zvezdo – dir-
kača v kategoriji do 500 ccm 
– Italijana Angela Berga-
montija na motorju Paton, 
ki je seveda zmagal. Tekmo-
valci so vozili od 15 do 20 
krogov na progi, dolgi 2 km, 
vožnje so trajale med 21 in 
26 minut.
Na mednarodni tekmi za na-
grado Kamnika 28. junija 
leta 1970 se je v kategoriji do 
50 ccm zgodila tragična ne-
sreča. V njej se je smrtno po-

nesrečil Oswald Dittrich, 
star 34 let in oče štiriletne 
hčerke. Z motorjem Kreidler 
je čelno trčil v nasproti voze-
če reševalno vozilo Fiat-Za-
stava 1300. Nemec je bil žr-
tev hude napake, saj 
rešilnega avtomobila ne bi 
smeli pustiti na progo in to 

celo v smeri proti dirkačem. 
Takrat so se motoristična 
tekmovanja v Kamniku kon-
čala.
Veliko motociklov, s kateri-
mi so tekmovali tudi na ka-
mniških dirkah, si zdaj lah-
ko ogledate v Muzeju 
motociklov na Vranskem.

Start moto dirke v kategoriji do 50 ccm v Kamniku (štartno 
številko 1 ima Janko Štefe), 1961 / Foto: Marjan Ciglič, Hrani Muzej 

Novejše In Sodobne Zgodovine Slovenije

Tekmovalec kamniškega kluba Janko Štefe v kategoriji do 
50 ccm, 1966 / Foto: Marjan Ciglič, Hrani Muzej Novejše In Sodobne Zgodovine 

Slovenije

Marko Kumer, 
Medobčinski muzej 
Kamnik

Brezjani so se trinajstič podali na tek na Vovar.  
/ Foto: arhiv dogodka

Sabina Bajt, Luka Brinovec, Katarina Hribar in Klavdija 
Hribar / Foto: Alenka Brun
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TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_TEZJI_Kam_23_10
NALOGA

4 3 8
6 8 9

7 5
8 6 9 5

9 7
5 6 7 1

4 3
1 5 8

5 6 7
sudoku_TEZJI_Kam_23_10

REŠITEV

4 3 5 9 8 6 2 7 1
2 1 7 5 3 4 6 8 9
8 9 6 7 2 1 5 4 3
7 8 1 4 6 2 3 9 5
3 4 9 8 1 5 7 2 6
5 6 2 3 7 9 8 1 4
6 7 4 2 9 3 1 5 8
1 5 8 6 4 7 9 3 2
9 2 3 1 5 8 4 6 7

sudoku_TEZJI_Kam_23_10
NALOGA

438
689

75
8695

97
5671

43
158

567
sudoku_TEZJI_Kam_23_10

REŠITEV

435986271
217534689
896721543
781462395
349815726
562379814
674293158
158647932
923158467

sudoku_LAZJI_kam_23_10
NALOGA

84651
329

48
95627

47839
31568

9
248

4876
sudoku_LAZJI_kam_23_10

REŠITEV

842396751
736521894
591478632
958164327
264783915
317952468
675819243
123647589
489235176

Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

sudoku_LAZJI_kam_23_10
NALOGA

8 4 6 5 1
3 2 9

4 8
9 5 6 2 7

4 7 8 3 9
3 1 5 6 8

9
2 4 8

4 8 7 6
sudoku_LAZJI_kam_23_10

REŠITEV

8 4 2 3 9 6 7 5 1
7 3 6 5 2 1 8 9 4
5 9 1 4 7 8 6 3 2
9 5 8 1 6 4 3 2 7
2 6 4 7 8 3 9 1 5
3 1 7 9 5 2 4 6 8
6 7 5 8 1 9 2 4 3
1 2 3 6 4 7 5 8 9
4 8 9 2 3 5 1 7 6

LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Kamnik – Od upornika do 
vzornika. Tako je pogovor o 
knjigi naslovila moderatorka 
Mojca Volkar Trobevšek, si-
cer kulturna ustvarjalka, sce-
naristka, urednica in učitelji-
ca, ki je s Perkom v vlogi lek-
torice sodelovala tudi pri na-
stanku knjige. Kdo je Uroš 
Perko? Eden izmed prvih 
Kamničanov, ki se je tekmo-
valno posvetil športnemu 
plezanju. Pred več kot tride-
setimi leti je danes 46-letni 
Perko postal mladinski dr-
žavni prvak takratne države, 
kasneje se je izkazal s števil-
nimi preplezanimi zahtevni-
mi smermi v naravnih ple-
zališčih. Plezalno že nekaj 
časa »upokojeni« na Primor-
skem živeči nekdanji vrhun-
ski športnik je pred dvema 
letoma na Fakulteti za vede 
o zdravju Univerze na Pri-
morskem doktoriral z diser-
tacijo Izbrani vidiki dušev-
nega zdravja športnikov.

V delu, ki je nastalo pod 
mentorstvom dr. Maše Čer-
nelič Bizjak in v svetu športa 
še bolj prepoznavnega dr. 
Mateja Tušaka, predstavlja 
raziskavo na področju du-
ševnega zdravja slovenskih 
vrhunskih športnikov. Re-
zultati so omenjeno trojko – 
morda avtorja še najmanj, 
saj ima, kot pravi, iz uporni-
škega obdobja neposredne 

in lastne izkušnje s terena – 
precej presenetili, saj niso 
pričakovali tako izrazito pri-
sotnih simptomov depresije, 
motenj hranjena in pitja al-
kohola v obravnavani popu-
laciji. Zato in pa predvsem 
zaradi nepoznavanja proble-
matike v strokovni in splo-
šni javnosti se je dr. Perko 
odločil disertacijo predstaviti 
v knjigi. Dodal je osebno 

uporniško izkušnjo in pa za-
pise nekaterih športnikov.
»Na področju vrhunskega 
športa je ogromno znanega 
o procesih treninga, prehra-
ni in regeneraciji športni-
kov. Pa o športnih poškod-
bah, njihovi oskrbi in 
zdravljenju ter tudi preventi-
vi. Precej manj pa o dušev-
nem zdravju športnikov,« je 
na predstavitvi pred publiko, 
v kateri je bilo zgolj za vzo-
rec posameznikov, ki delajo 
s športniki, povedal Perko, 
ki upa, da bo njegovo delo 
vsaj malo pripomoglo k pre-
poznavanju stisk, s katerimi 
se, kot kažejo raziskave, tudi 
slovenski športniki kar po-
gosto soočajo. Knjiga je v na-
kladi tristo izvodov v začetku 
letošnjega leta izšla pri lju-
bljanski založbi Buča in je 
na voljo v njihovi spletni 
knjigarni, seveda pa jo naj-
dete tudi v Knjižnici France-
ta Balantiča Kamnik, ki je 
dr. Perka gostila na zadnji 
aprilski torek.

Dr. Uroš Perko je svoj knjižni prvenec z naslovom Duševne motnje v športu konec aprila predstavil 
tudi v kamniški knjižnici. Povzetek doktorske disertacije, oplemeniten z osebno izkušnjo in pričevanji 
športnikov, se dotika aktualne, a v družbi še vedno stigmatizirane teme.

Od upornika do vzornika

Damijan Rifl

Za zakisanost 
telesa, ki nam 
lahko “nagaja” z 
raznimi simptomi, 
je največkrat 
kriva nepravilna 
prehrana. 
Privoščite 
si jedilnik z 
bazičnimi jedmi 
in v telesu spet 
vzpostavite 
pravilno 
kislo-bazično 
ravnovesje. V 
knjigi najdete 
kar 100 receptov 
za take jedi. 
Preizkusite!

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti, se poštnina 
zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

Velikost knjige je 210 š x 260 v, trda vezava,  
192 strani. Redna cena knjige je 26,90 eur. 
Akcijska cena knjige je samo                         + poštnina

990
EUR
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1. nagrada: darilna kartica OBI v vrednosti 20 EUR,
2. in 3. nagrada: knjižna nagrada

Rešitve križanke (geslo, sestavljeno iz črk z oštevilčenih polj in vpisa-
no v kupon iz križanke) pošljite do petka, 9. junija 2023, na Gorenjski 
glas, Nazorjeva ulica 1, 4000 Kranj. Rešitve lahko oddate tudi v nabi-
ralnik Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo na Nazorjevi ulici 1.

Dr. Uroš Perko je knjigo Duševne motnje v športu 
predstavil v domačem Kamniku. / Foto: Damijan Rifl
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Leto 2023  
je razglašeno  
za Tavčarjevo leto, 
saj letos mineva 
sto let od njegove 
smrti. Visoški gospod 
z vznemirljivim 
podnaslovom Vse 
Tavčarjeve ljubezni 
je biografski roman 
o izjemno bogatem 
življenju v Poljanah 
nad Škofjo Loko 
rojenega pisatelja, 
odvetnika in politika 
Ivana Tavčarja. 
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Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1, v Kranju, jo naročite  
po tel. 04 201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si

Pri pošiljanju po pošti se poštnina zaračunava  
po ceniku Pošte Slovenije.

Trda vezava, 17,5 x 24,5 cm, 304 strani 

                        + poštnina

19
EUR

Knjiga, primerna za mlade  
in starejše, ki spada v vsako 

domačo zbirko.

Nagrajenci 

Nagradna križanka iz časopisa Kamničan-ka 9 je glavno  
nagrado prinesla Andreji Komatar iz Stahovice, drugo in 
tretjo nagrado sta prejela Duši Plevel in Luka Prezelj, oba iz 
Kamnika. Geslo je bilo Naravno zdravilo z vonjem po česnu. 
Nagrajencem čestitamo!

Prireditve v maju in juniju

Petek, 26. maja
Ob 17.15, Galerija Veronika

Zaključni nastop Glasbene šole Skalar
Glasbena šola Skalar. Brezplačno

Od 20. do 22. ure, Terme Snovik – termalni kompleks
Nočno kopanje v Termah Snovik

Delavnice, tečaji/Športna vadba
Nakup vstopnice za bazen

Ob 20. uri, MC Kotlovnica
Kotlovniški standup: Open mic

Gledališče / Standup komedija. Brezplačno

Od 27. maja do 1. oktobra, Arboretum Volčji Potok
Poletje v vrtnicah

Razstave/Drugo
Plača se vstopnina v park.

Sobota, 27. maja
Od 10. do 12. ure, Terme Snovik

Bosih nog naokrog v Termah Snovik
Prireditve/Prireditev na prostem
Terme Snovik – Kamnik, d. o. o.
Od 5 evrov naprej

Ob 10. uri, Kreativna četrt Barutana
Pravljično dopoldne z Vročo župo

Prireditve/Prireditev za otroke
Rod bistriških gamsov Kamnik. Brezplačno

Od 16. do 18. ure, Terme Snovik
Gozdno doživetje z meditacijo v Termah Snovik

Prireditve/Prireditev na prostem
Terme Snovik – Kamnik, d. o. o.
Odrasli: 20 evrov

Ob 19. uri, Samostan Mekinje
Koncert Mi2, Before Time in Echoes ob 60-letnici kamniških 
tabornikov

Glasba/Pop in rok
Rod bistriških gamsov Kamnik
18,90 EUR v predprodaji

Od 20. do 22. ure, Terme Snovik – termalni kompleks
Nočno kopanje v Termah Snovik

Delavnice, tečaji/Športna vadba
Nakup vstopnice za bazen

Nedelja, 28. maja
Ob 11. uri Arboretum Volčji Potok

Otroška delavnica Odtis
Delavnice, tečaji/Otroška delavnica
Plača se vstopnina v park.

Ponedeljek, 29. maja
Ob 19.30, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik

Stand up 60: Žan Papič, Sašo Stare, Rok Škrlep in Jan David 
Kljenak

Gledališče/Standup komedija
Zavod za kulturo Kamnik
14,90 EUR za mlade in skupine/16,90 EUR redno
Večer komedije v sklopu praznovanja 60-letnice kamniških tabornikov

Torek, 30. maja
Ob 18. uri, Terme Snovik

Delavnica Zdrava dieta za poletni čas v Termah Snovik
Delavnice, tečaji/Delavnica
Brezplačno

Sreda, 31. maja
Ob 19. uri, grad Zaprice

Pomladni večer Lions kluba Kamnik
Vstop prost

 Od 20. do 22. ure, Terme Snovik – termalni kompleks
Nočno kopanje v Termah Snovik

Delavnice, tečaji/Športna vadba
Nakup vstopnice za bazen

Od 1. junija do 5. junija, Arboretum Volčji Potok
Junijski floristični dogodki v Arboretumu Volčji Potok

Prireditve/Drugo
Plača se vstopnina v park.

Številne druge prireditve v občini Kamnik na-
jdete na uradni spletni strani Občine Kamnik 
www.kamnik.si pod rubriko Koledar dogodkov 
ter tudi v elektronskem mesečniku. Prijave 
preko obrazca Ostanimo v kontaktu na dnu 
spletne strani www.visitkamnik.com.

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem in šport Kamnik. Če želite, da je 
vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem mesečniku Kam? V 
Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec www.domkulture.org/vpisdogodka

Četrtek, 1. junija
Ob 18. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik

Slavnostna akademija ob 60-letnici Rodu bistriških gamsov
Prireditve/Proslava
Zavod za kulturo Kamnik. Brezplačno
Kamniški taborniki vabijo na osrednjo proslavo ob 60. obletnici delo-
vanja društva.

Petek, 2. junija
Od 16. do 20. ure, Arboretum Volčji Potok

Slovenski dan vrtnic
Prireditve/Prireditev na prostem
Plača se vstopnina v park.

Od 20. do 22. ure, Terme Snovik – termalni kompleks
Nočno kopanje v Termah Snovik

Delavnice, tečaji/Športna vadba
Nakup vstopnice za bazen

Dogodki v teku

Do nedelje, 31. decembra, Arboretum Volčji Potok
Razstava dinozavrov v naravni velikosti

Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 31. decembra, Arboretum Volčji Potok
Razstava sobnih rastlin, ananasovk in orhidej

Plača se vstopnina v park.

Do četrtka, 30. novembra, Arboretum Volčji Potok
Intermedijska razstava Souvani in njihov park v Volčjem 
Potoku ter Ciril Jeglič, prvi vodja Arboretuma Volčji Potok

Plača se vstopnina v park.

Do 4. junija, Arboretum Volčji Potok
Najboljše fotografije foto natečajev Arboretuma 2022

Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 5. novembra, Arboretum Volčji Potok
Razstava kaktusov

Plača se vstopnina v park.

Do srede, 31. maja, vsak dan, 10.00–11.00, Terme Snovik 
– termalni kompleks
Skupinska vodna telovadba in Kneipp vodni oblivi v Termah 
Snovik

Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje

Do torka, 20. junija, vsak torek ob 17. uri, Knjižnica 
Franceta Balantiča Kamnik, pravljična soba
Kolo ustvarjalnosti: ustvarjalne delavnice z Rosano 
Kleindienst

Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Brezplačno

Do torka, 30. maja, Arboretum Volčji Potok
Cvetoči sleči in okrasni luki

Prireditve/Drugo
Plača se vstopnina v park.

ZAHVALA

Svojo življenjsko pot je v 88. letu starosti sklenil naš 
dragi mož, oče, dedek, pradedek, tast, brat in stric 

Franc  
Semprimožnik 

po domače Jurčev ata, iz Malega Rakitovca

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, da ste ga 
pospremili na zadnji poti in darovali za svete maše. Za
hvaljujemo se Branetu Žibertu za ganljivo prebran go
vor, hvala tudi gospodu župniku Bernardu Rožmanu, 
pogrebni službi Verbančič, pevcem in trobentaču za za
igrano Tišino.

Žalujoči vsi njegovi

Tako tiho, skromno si živel,
takšno tudi si življenje imel,
zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

Gorenjski glas je najbolj bran regionalni časopis v Sloveniji.

GORENJSKI GLAS V VSAK DOM NA GORENJSKEM 

14 dni brezplačnega  
časopisa 
Akcija 14 dni brezplačnega časopisa je namenjena  
vsem, ki Gorenjskega glasa še ne poznate ali 
ga kupujete v prosti prodaji. Podatke za dostavo  
pošljite na narocnine@g-glas.si ali pokličite 
051/682 217. Po preteku 14-dnevnega obdobja  
vam časopisa ne bomo več pošiljali, vas bomo  
pa poklicali, povprašali za mnenje in predstavili 
pogoje za naročnino. 

Pridružite se naši veliki družini naročnikov,  
ne bo vam žal! 

V akciji ne morejo sodelovati obstoječi naročniki in tisti, ki živijo na istem 
naslovu kot naročnik. Prav tako ne morejo sodelovati tisti, ki so obdobje 
brezplačne naročnine v zadnjem letu že izkoristili. 

Do sobote, 29. julija, Arboretum Volčji Potok
Razstava tropskih metuljev

Plača se vstopnina v park.

Do četrtka, 1. junija, Arboretum Volčji Potok
Čar lesa

Razstave/Drugo
Plača se vstopnina v park.

Kamnik – Letni koncert PSPD Lira Kamnik bo v petek, 9. ju-
nija, ob 19. uri v Samostanu Mekinje. V prvem delu bomo 
slišali ljudske pesmi, drugi del pa bo posvečen spominu na 
Viktorja Mihelčiča ob 110. obletnici njegovega rojstva. Vstop-
nine ne bo, dobrodošli pa so prostovoljni prispevki. A. Se.  

Letni koncert PSPD Lira Kamnik



Prireditve
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V SPOMIN

Anže Flerin 
1971–2022

Dne 23. maja 2023 je minilo eno leto,  
odkar si nas zapustil, a še vedno živiš v naših srcih. 

Pogrešamo te. 

Globoko žalujoči: sinova Taš in Lan, mami Iva, brat 
Sašo z ženo Klavdijo ter nečakinja Tjaša z Markom

Zaman si bil
svoj boj,
zaman vsi dnevi
tvojega trpljenja,
bolezen je bila
močnejša od življenja.

ZAHVALA

V 68. letu nas je po hudi bolezni 
zapustil naš ljubljeni mož, oče, 
brat, stric, dedek, pradedek 

Jožef Majcen
rojen 29. 7. 1955 v Lukavcih pri Ljutomeru,  

živel na Lazah v Tuhinju

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, znancem in sodelavcem za izrečena soža
lja, podarjeno cvetje, maše, sveče in denarno pomoč. 
Zahvaljujemo se tudi g. župniku, pevcem, trobenta
ču in ge. Marinki Mošnik za ganljive besede slovesa. 
Hvala vsem, ki ste našega ata pospremili na njegovi zad
nji poti.

Žalujoči: žena Zinka, sin Marko z družino,  
hči Jelka s Sašom in ostalo sorodstvo

Laze, Ljubljana, maj 2023

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je ...

ZAHVALA

V globoki veri, da bo sedaj večno ob materi Mariji, sveti 
Ani in Joahimu ter v objemu svojega moža, ata Petra, se 
je na velikonočni ponedeljek, 10. aprila 2023, v 88. letu 
starosti, od nas poslovila naša draga mama 

Danica Koželj
iz Tunjic pri Kamniku

Ob boleči izgubi najprej hvala vsem, ki ste bili ob naši 
mami, ko se je poslavljala s tega sveta, predvsem Mileni 
Vrhovnik, ki je storila vse, kar je bilo v njeni moči, da ji je 
lajšala trpljenje v zadnjih dneh. Hvala vsem sosedom za 
bližino in pomoč pri pogrebni slovesnosti. Hvala cerkve
nemu mešanemu pevskemu zboru sv. Ane iz Tunjic za 
prelepo petje na pogrebu. Hvala vsem duhovnikom, pri
jateljem vnuka Jureta Koželja, ki ste prisostvovali pri po
grebu. Hvala vsem, ki boste našo mamo ohranili v lepem 
spominu. Naj vam mama Dana izprosi obilo blagoslova!

Žalujoči vsi njeni

Veš, o Marija, moje veselje?
Veš moje želje? Ljubil bi te!
Zmeraj pri tebi hotel bi stati,
ljubljena Mati, spomni se me!

ZAHVALA

Po težki bolezni nas je v 73. letu nepričakovano zapustil 
mož, oči, atadedi in tast 

Ivan Železnik
iz Golic v Tuhinjski dolini

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, 
znancem, praporašem, kolektivom vojnih veteranov za 
tolažilne besede, sočuten stisk roke, podarjene sveče,  
cvetje in svete maše. Zahvala pogrebnemu zavodu Ro
potar, g. župniku Štolcarju za opravljeno pogrebno sve
to mašo, gasilcem, skupini Lirika za ganljivo odpete pe
smi, g. Zupanu za zaigrane melodije ter Marinki Mošnik 
za tople besede poslovilnega govora.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti in ga bo
ste ohranili v lepem spominu.

Žalujoči: žena Vida,  
hčere Damjana, Nives in Iva z družinami

Odšel si brez slovesa, niti nam povedal.
V naših srcih za vedno boš ostal.
Srce ljubeče zdaj že v grobu spi,
nam pa solzijo se oči.
Ne moremo izkazati bolečine,
naj nihče ne reče, da vse mine.

ZAHVALA

V 88. letu starosti nas je  
za vedno zapustila draga mama, 
babi in prababi 

Nežka Vavpetič
Lojzetova mama s Tunjiške Mlake 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom in sorodnikom 
za podarjene sveče, svete maše in izrečena sožalja. Hva
la župniku za lepo opravljen pogreb, pevcem za zapete 
žalostinke in Zdravku za poslovilni govor. Hvala tudi 
vsem, ki ste našo mami pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni 
Maj 2023

urna dežurna služba24

041 634 948

Kamnik - Komenda

ZAHVALA

V 80. letu se je od nas tiho  
poslovila draga žena, mama,  
babica in prababica 

Ana Virijant
iz Kamnika, Bakovniška 12

Od nje smo se poslovili 15. maja 2023 na pokopališču 
Žale. Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem so
rodnikom, sosedom in prijateljem za izrečeno sožalje, 
podarjeno cvetje, sveče, darove za maše in spremstvo na 
zadnji poti. Zahvala tudi g. župniku Luki Demšarju za 
lepo opravljeno pogrebno mašo. Zahvaljujemo se tudi 
osebju DSO Kamnik za vso skrb in nego, pevcem kvarte
ta Grm in pogrebni službi KPK.

Žalujoči: mož Maks in sin Dušan z družino  
v imenu vsega sorodstva

ZAHVALA

V 86. letu starosti nas je zapustil 

Viljem Spruk
upokojenec KIK-a, iz Spodnjih Stranj pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in 
prijateljem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče 
in darovane svete maše. Posebna zahvala gre VRTNE
MU CENTRU GAŠPERLIN, PODJETJU ALUPROJEKT 
IN PODJETJU HOFER.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Žalujoči: žena Mihaela, otroci in vnuki

Zapel je zvon
tebi v slovo ...
Poln bolečin
ostaja spomin, 
ostaja praznina,
molk in tišina. 

Ča so pis ob či ne Kamnik, 8. januarja 2021, leto 6, šte 
vil ka 1

Jasna Paladin
Kamnik – Ministrstvo za in-frastrukturo se je prenove postajališča Kamnik Gra-ben, kjer so bili peroni prej makadamski, lotilo oktobra lani in jo zaključilo konec novembra. Obnovili so dva tira v dolžini 350 metrov in zgradili 5,5 metra širok pe-ron, ki je mnogo prijaznejši uporabnikom, predvsem starejšim in invalidom. Opremljen je tudi z nad-strešnico ter z zvočno in svetlobno signalizacijo ter signalizacijo za slepe, v za-četku letošnjega leta pa bodo v signalizacijo vložili še približno šeststo tisoča-kov, tako da bo postaja Ka-mnik Graben daljinsko vo-dena s postaje Kamnik. Pre-nova perona je sicer stala dober milijon evrov. V sklo-pu druge faze prenove bodo namestili tudi urbano opre-mo in podrli odsluženo skladišče.

A prenovljeni peron je nekaj časa sameval, saj je javni po-tniški promet zaradi epide-mije zastal, prvi dan, ko so ga znova delno sprostili – 15. decembra – pa je na prenov-ljeno končno postajo Ka-mnik Graben pripeljal še nov Stadlerjev vlak pre-poznavno modre barve, na katerega so uporabniki žele-znic dolgo nestrpno čakali. Tega veselega in celo zgodo-vinskega trenutka so se ude-ležili tudi župan Matej Sla-par, minister za infrastruk-turo Jernej Vrtovec in gene-ralni direktor Slovenskih železnic Dušan Mes, ki so se z novim vlakom tudi po-peljali proti Ljubljani.Kot je najprej poudaril žu-pan, gre za zelo veliko prido-bitev, na katero so Kamniča-

ni čakali vrsto let. »Kamnik je železnico dobil leta 1891, ko jo je sem pripeljal podje-tnik Alojz Prašnikar. Sredi osemdesetih let smo dobili vlake, ki so bili prepeljani iz Sarajeva, to danes pa je nov mejnik, saj smo dobili nov vlak in prenovljeno železni-

ško postajo,« je dejal župan in se zahvalil ministrstvu ter Slovenskim železnicam za milijonsko naložbo v kam-niško progo.Več sto milijonov pa je dr-žava vložila tudi v nakup novih vlakov, ki bodo vozili tudi na relaciji Kamnik–

Ljubljana in obratno. »Do konca letošnjega leta bo po slovenskih tirih vozilo 25 vlakov, do konca leta 2022 pa jih bo skupno 52, od tega 21 na dizelski pogon, 21 na električni pogon in deset dvonadstropnih vlakov na električni pogon. Gre za najsodobnejše vlake za re-gionalne proge, kot jih poz-namo v tem delu Evrope, ki  dosegajo  hitrosti do 140 kilometrov na uro. Vlaki ponujajo vse po trebno udo-bje, so prilagojeni za invali-de in imajo dovolj prostora za kolesa,« je ob tem vese-lem dogodku povedal direk-tor Slovenskih železnic Du-šan Mes, minister za infra-strukturo Jernej Vrtovec pa ga je dopolnil, da bo država še nadaljevala investicije v železniško infrastrukturo.

Prenovljena končna postaja in nov vlakSredi decembra je iz Kamnika v Ljubljano pripeljal nov Stadlerjev vlak, prvi od dvainpetdesetih, ki na 

slovenske železnice prihajajo do konca leta 2022. Kamnik so za prvo vožnjo na ministrstvu izbrali tudi 

zato, ker so jeseni peron na končni postaji temeljito prenovili. Vlak na relaciji Kamnik–Ljubljana odslej 

vozi tudi ob sobotah.

Nov Stadlerjev vlak, s katerim bo potovalni čas po navedbah Slovenskih železnic do deset 

odstotkov krajši, na prenovljeni železniški postaji Kamnik Graben / Foto: Jasna Paladin

Vlaki v letu 2021 v Kamniku vozijo po 
spremenjenem voznem redu. Občina je namreč 

lani na Slovenske železnice večkrat podala 
pobudo, da bi vlak iz Kamnika v Ljubljano vozil 

tudi ob sobotah in v večernih urah. Slovenske 

železnice so pobudi prisluhnile in tako z 
letom 2021 uvajajo nove ure prihodov in 
odhodov. Vlaki bodo po novem vozili tudi 
v soboto, ob delavnikih pa uvajajo dodatne linije 

v večernem času, in sicer ob 21.15 in 22.15 
(Ljubljana–Kamnik) ter ob 22.18 in ob 23.07 

(Kamnik–Ljubljana).

45. stran

Aleksander Sokler
Kamnik – Dvajseti decem-ber 2020 bo z zlatimi črka-mi zapisan v zgodovino kamniškega kluba. Prekalje-na ekipa kluba Calcit Wa-terpolo je z zmago v članski konkurenci uresničila dol-goletne sanje po osvojitvi članskega naslova.Kamniški igralci so tekmo začeli silovito. Po začetnih  1 : 1 so naredili delni rezultat 4 : 0 in tako že po prvi četr-tini vodili s 5 : 1. V nadaljeva-nju so tekmo nadzirali in mladim kranjskim vaterpo-listom niso dopustili, da bi se razigrali in tekmo obrnili v svojo korist.Na finalni tekmi je kot ved-no odlično delo opravljal 

najboljši slovenski trener Aleš Komelj. V bazenu je ekipo še dodatno usmerjal prekaljeni 41-letni veteran Matej Nastran, ki je bil s šti-rimi goli tudi najboljši stre-lec ekipe. V vratih je vse presenetil Gašper Žurbi, ki je z odličnimi obrambami načel moralo nasprotnika. Gole so prispevali še Blaž Briški tri, kapetan Martin Stele dva in Sebastjan No-vak enega. Za Triglav je bil trikrat natančen Andraž Pušavec, po enkrat pa Mar-ko Gostič in Jan Justin. So-dila sta Boris Margeta in Matjaž Homovec. Tekmo je med drugimi prenašala tudi TV Tržič.

Zgodovinski uspeh vaterpolistov
Kamniški vaterpolisti kluba Calcit Waterpolo so 

prvič v zgodovini postali članski pokalni prvaki 

Slovenije, saj so v velikem finalu suvereno 
premagali večne tekmece AVK Triglav Kranj z 

rezultatom 10 : 5 (5 : 1, 2 : 1, 2 : 2, 1 : 1)

Kamniški vaterpolisti so postali članski pokalni prvaki.  

AKTUALNO
Sezono bo treba razširiti na celo letoDružba Velika planina ima od konca septembra novo vodstvo. Nadzorniki so za vršilca dolžnosti direktorja imenovali Marka Anžurja, iz-kušenega poslovneža, katere-ga glavna naloga je pri praviti strategijo razvoja družbe.

stran 5

KULTURA
Coprnije zaživele v ilustracijah

Miha Hančič je z ilustracija-mi opremil monografijo Sve-ti Coprijan. Razstava ilustra-cij, ki so jo nedavno odprli v kamniški knjižnici, pa je še do konca januarja na ogled tudi na spletu.

stran 7

MLADI
Naš Kamnik, prostor mnogih obrazov

V avli Občine Kamnik je na ogled razstava z naslovom Naš Kamnik, prostor obra-zov avtorja Urha Wiegeleta, 25-letnega magistra inženirja arhitekture.

stran 9

Aleš Senožetnik
Kamnik – Tako kot v števil-nih drugih krajih po državi je tudi v Kamniku možno brezplačno testiranje s hitri-mi antigenskimi testi na okužbo z novim koronaviru-som. Hitro testiranje poteka od torka dalje v Domu kul-ture Kamnik, test pa je mož-no opraviti še danes, v pe-tek, med 8. in 14. uro, v pri-meru interesa pa bodo doda-tni termini na voljo tudi še v prihodnjih dneh.Na odvzem brisa se ni treba predhodno naročati, predlo-žiti pa je treba osebni doku-

ment in kartico zdravstvene-ga zavarovanja. O rezultatih bodo udeleženci testiranj obveščeni v dveh urah od odvzema brisa. Kot opozar-jajo v Zdravstvenem domu dr. Julija Polca Kamnik, ne-gativen izvid testa pomeni, da trenutno v brisu virus ni zaznaven, kar naj ne daje občutka lažne varnosti, saj lahko do okužbe pride tudi že kmalu po testiranju. V primeru pozitivnega izvida pa sta potrebna takojšnja sa-moizolacija in obvestilo osebnemu zdravniku.

Testiranje tudi  v Kamniku
V Kamniku bo vsaj še danes mogoče hitro 
testiranje na okužbo z novim koronavirusom. V 

kamniškem zdravstvenem domu se pripravljajo 

tudi na začetek množičnega cepljenja.

42. stran
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ZADNJA
Vsako leto znova navdušijo

Vsaka vas, kraj pri nas ima kakšnega jasličarja, ki prese-neti z razsežnostjo, na-tančnostjo, tematiko svojih jaslic. Jasličarji so svojevrstni umetniki, ki jim idej in vese-lja ne zmanjka. Tudi na Kam-niškem ni nič drugače.
stran 16

     
                                      Časopis Kamničan-ka

brezplačno prejmejo 
vsa gospodinjstva  
v občini Kamnik.

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Pokličite 041/962 143,  
Mateja Žvižaj

Zahvale,  
osmrtnice
Za objavo osmrtnice  
ali zahvale v Kamničan-ki 

pokličite  
04 201 42 47  
ali pišite na  e-naslov: 
osmrtnice@g-glas.si.

www.gorenjskiglas.si  

Zahvale
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Kamnik – Gre za fizični mo-
del čebele delavke Apis melli-
fera carnica, slovenske avtoh-
tone kranjske čebele, izdelan 
s 3D-tiskom, ki je nastal ob 
slovenskem predsedovanju 
Svetu Evropske unije, nato 
pa odpotoval še na svetovno 
razstavo Expo v Dubaj.
Sprejem velikanke na Trgu 
talcev so ob podpori občine 
in Čebelarske zveze Sloveni-
je pripravili Čebelarsko dru-
štvo Kamnik ter mentorici 
čebelarskih krožkov Marija 
Pirc in Silva Erzar, ki sta med 
drugim povedali, da ima mo-
del več kot 90-odstotno mor-
fološko podobnost z resnično 
čebelo delavko. »Za osnovo 
je služila prava kranjska če-
bela, do mikrona natančno 
slikana z napravo za mikroto-
mografijo. Maketa je izdela-
na v razmerju 100 : 1 in v dol-
žino meri 170 cm.«
Spomnili sta, da ima Ka-
mnik pomembno vlogo pri 
razvoju čebelarstva. »V Ka-

mniku se ponašamo s prvo 
plemenilno postajo za ple-
menitev in vzrejo čebeljih 
matic v Sloveniji, ki jo je leta 
1932 na Kopiščih, v dolini 
Kamniške Bistrice, ustanovil 
profesor in čebelar Josip 
Verbič.« Predsednik društva 
Štefan Virjent je poudaril, 

da je vsaka tretja žlica hrane 
odvisna od čebel in drugih 
opraševalcev, vendar pa je 
njihov obstoj ogrožen – če 
bomo skrbeli za okolje, jim 
bomo omogočili preživetje, s 
tem pa tudi sebi.
S kulturnim programom so 
dogodek zaznamovali har-
monikar Luka Kuhar, Ljud-
ske pevke Predice s harmoni-
karjem Jožetom Jagodicem, 
učenci Pevskega zbora OŠ 
Stranje, učenci Čebelarskega 
krožka iz Motnika in Folklor-
na skupina Kamnik.
V nedeljo je bila čebela na 
obisku v Arboretumu, nato 
pa se je odpravila od šole do 
šole. Ta sobota bo po bese-
dah Marije Pirc namenjena 
družinam – od 10. do 13. ure 
bodo organizirane delavni-
ce, ki bodo vabile na potep 
po mestu. »Znamenitosti 
Kamnika – Mali grad, Trg 
svobode, Galerijo Majolka, 

Svečarstvo Pax, Glavni trg, 
rojstno hišo Rudolfa Maistra 
in mamuta – bodo predsta-
vljali vodniki. Vsak, ki bo 
obiskal znamenitost, bo pre-
jel štampiljko, in kdor jih bo 
zbral vsaj pet, bo v bobnu za 
žrebanje lepih nagrad. Žre-
banje bo ob 14. uri na Kopi-
ščih v Kamniški Bistrici, kjer 
bo tudi možnost toplega 
obroka in prijetnega druže-
nja.«
V nedeljo, 28. maja, ob 10. 
uri pa bo v Samostanu Meki-
nje na ogled razstava izdel-
kov kamniških osnovnošl-
cev, ki so ustvarjali ideje za 
logotip kamniške čebelice in 
iskali njeno ime. »Izžrebali 
bomo tudi ustvarjalce, ki 
bodo prejeli lepe nagrade. 
Sledil bo krajši program, s 
katerim se bomo od čebele 
velikanke poslovili, hkrati pa 
bomo dobili svojo kamniško 
čebelico,« je dejala Pirčeva.

Kamnik – Na Šutni je na 
ogled razstava A tempo, ki 
sta jo v organizaciji kamni-
ške glasbene šole pripravila 
učitelja Neža Gruden in 
Egon Bajt. Gre za enega v vr-
sti dogodkov, ki so jih v tem 
šolskem letu pripravili v po-
častitev sedemdesetletnice 
delovanja šole v Kamniku. S 
pomočjo fotografij in druge-
ga zbranega gradiva, pred-
stavljenega na velikoforma-
tnih panojih, se obiskovalci 
sprehodijo skozi različna ob-
dobja njenega delovanja. 
Grudnova se je lotila zbira-
nja in predstavitve gradiva, 
Bajt pa je fotografiral posa-
mezne učence iz vseh sed-
mih dekad delovanja Glas-

bene šole Kamnik. »Razlog 
našega obstoja in delovanja 
je v tem, da otroke učimo, 
kako čustva, tudi razdiralna, 
izraziti skozi glasbo, jih pre-
tvoriti v nekaj lepega ter jih 
deliti z drugimi,« je poveda-
la Grudnova. »Ne glede na 
to, koliko 'prfoksov' nas je 
na šoli – če ni učencev, naše 
delo nima poslanstva,« pa je 
o odločitvi o fotografiranju 
sedanjih in nekdanjih učen-
cev povedal Bajt.
Sklepna prireditev ob pra-
znovanju jubileja je potekala 
to sredo v kamniški športni 
dvorani, ko so pripravili slav-
nostni koncert z naslovom 
Vzbujati, dvigati in gojiti 
estetski čut, o katerem bomo 
pisali v prihodnji številki Ka-
mničan-ke.

Razstava ob sedemdesetletnici Glasbene šole Kamnik  
/ Foto: Aleš Senožetnik

DOBRODELNI KONCERT
V SPOMIN NOVINARJU

ANDREJU ŽALARJU

DOBRODELNI KONCERT
V SPOMIN NOVINARJU

ANDREJU ŽALARJU
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Snovik – Turistično društvo (TD) Tuhinjska dolina v petek, 
26. maja, ob 20. uri organizira koncert z Alpskim kvintetom 
v spomin na novinarja Andreja Žalarja. Koncert bo imel tudi 
dobrodelni značaj, prostovoljni prispevki obiskovalcev bodo 
namreč namenjeni Mitju Zabavniku iz Šmartna v Tuhinju. 
Andrej Žalar je bil eden od ustanovnih članov TD in pobudnik 
glasila Tuhinjski glas. Kot novinar Gorenjskega glasa je poro-
čal o dogodkih v Kamniku in okoliških občinah, sodeloval pa 
je tudi pri organizaciji različnih dogodkov. Za petkov koncert 
je TD prosilo za rezervacije sedežev do 25. maja. A. J. D.

Dobrodelni spominski koncert

Kamnik – Minulo soboto je 
kamniško mestno jedro 
znova gostilo mednarodno 
revijo starodobnikov, ki so 
jo že 22 let pripravljajo čla-
ni Društva starodobnih vo-
zil Kamnik. Med več kot se-
demdesetimi vozili so obi-
skovalci lahko občudovali 
tudi tiste najstarejše iz za-
četka dvajsetega stoletja kot 
tudi nekaj desetletij mlajše, 
a nič manj zanimive pri-
merke avtomobilov in mo-
torjev, ki so se zvrstili vse 
od glavnega trga proti Šu-
tni. Za dodatno popestritev 
so poskrbeli člani Dixieland 
ansambla.
Kot je ob predstavitvi, ki jo je 
povezoval Tone Ftičar, pove-

dal predsednik društva Miro 
Vrhovnik, bi bila udeležba 
še večja, a je nekaterim la-
stnikom starodobnikov po-
nagajalo vreme, ki v za-
dnjem času ni prizanašalo z 
deževjem in ponekod tudi 
plazovi.
Kljub temu je kamniškemu 
društvu znova uspel odličen 
dogodek, ki je bil prava paša 
za oči za vse ljubitelje starih 
vozil. »Vesel sem, da se je v 
zadnjem času društvu pri-
družilo tudi več mladih čla-
nov, ki imajo veselje in z 
nami delijo navdušenje nad 
starodobnimi avtomobili,« 
je zadovoljen predsednik 
društva.
Starodobniki so bili v Ka-
mniku na ogled celo dopol-
dne, nato pa so krenili na 

pot proti komendskemu hi-
podromu ter se pozno po-
poldne vrnila v Samostan 

Mekinje. V nedeljo pa so si 
jih lahko ogledali tudi v Ar-
boretumu Volčji Potok.
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A tempo kamniške 
glasbene šole
Aleš Senožetnik

V Kamniku so bila znova na ogled starodobna vozila. Revijo, ki je prava paša za oči, že 22 let 
pripravlja Društvo starodobnih vozil Kamnik.

Aleš Senožetnik

Starodobniki v Kamniku

Na svetovni dan čebel je v Kamnik prispela tridimenzionalna kranjica, stokrat povečana kranjska 
čebela.

Ana Jagodic Dolžan

Obisk čebele velikanke

Revija starodobnih vozil vsako leto pritegne številne 
obiskovalce. / Foto: Aleš Senožetnik

Čebela velikanka je na Trgu talcev privabljala poglede vseh generacij. / Foto: Ana Jagodic Dolžan

Prihod čebele so pospremili tudi člani Folklorne skupine 
Kamnik. / Foto: Ana Jagodic Dolžan


